
PO LETE OPÄŤ V ŠKOLE 
   Pred niekoľkými dňami 
zasadli žiaci seredských 
základných škôl do školských 
lavíc a deti materských škôlok 
zaplnili veselým džavotom 
triedy. Skončili sa dva mesiace 
l e tn ých  p r ázd n in ,  čas  
dovoleniek, prázdninových 
pobytov v táboroch, u starých 
rodičov či iných príbuzných.  
Aby nadchádzajúce  mesiace 
strávené v školách a školských 
zariadeniach boli pre deti 
príjemnejšie a aby sa do škôl 
vracali s radosťou, zriaďovateľ 
a riaditelia škôl mali  plné ruky 
práce.            (pokrač. na str. 3) 
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   V zmysle VZN č. 1/2004 o 
udeľovaní ocenení jednotlivcom 
a kolektívom, môžu byť na 
ocenenie navrhnutí jednotlivci 
či kolektívy, ktoré sa 
významnou mierou pričinili k 
rozvoju mesta, k šíreniu jeho 

dobrého mena alebo dosiahli 
mimoriadne úspechy v živote. 
   Návrh na ocenenie Čestné 
občianstvo mesta Sereď, 
Cena mesta Sereď, Cena 
primátora mesta Sereď alebo 
na vecné ceny a odmeny, 

môže podať každý obyvateľ 
mesta starší ako 18. rokov alebo 
organizácia pôsobiaca na území 
mesta. 
  Návrhy treba podať písomne 
na oddelenie vnútornej správy 
Mestského úradu v Seredi do 
30. septembra 2007. 
 
(Podrobnosti o oceňovaní a 
vzory návrhov nájdete na 
internetovej stránke www.sered.
sk alebo priamo na MsÚ odd. 
vnútornej správy). 

  Mesto Sereď má z minulosti, ale aj v 
súčasnosti spracovaných a poslancami v 
Mestskom zastupiteľstve aj schválených 
niekoľko strategických dokumentov, od 
ktorých sa odvíja jeho rozvoj a skvalitňovanie 
životných podmienok občanov.  
   Medzi nosné dokumenty patria „Územný plán 
mesta Sereď“ a „Program hospodárskeho a 
sociálneho rozvoja mesta Sereď 2004-2013“. 
Pritom dôležitá je najmä reálnosť a možnosti 
plnenia stanovených úloh, predovšetkým v 

programe rozvoja vychádzajúc, najmä z 
najdôležitejších potrieb a požiadaviek občanov. 
Preto sa tieto programy spresňujú a dopĺňajú o 
nové úlohy. Stáva sa to najmä po nástupe 
nových poslancov, ktorí pred voličov 
predstupovali so svojimi volebnými 
programami. V súčasnosti je preto dôležité, aby 
aj napriek rôznorodosti návrhov ich seredskí 
poslanci dokázali „zladiť“ do reálnych 
možností. Rozhodujúce sú konkrétne činy, 
ktoré sú merateľné, ale aj viditeľné. 

  Rokovania poslancov Mestského zastupiteľstva v Seredi 
sú programovo veľmi bohaté. Všetky sú verejné, teda 
môžu sa na nich zúčastňovať aj občania Serede. 

OCENENIE SEREDSKÝCH OSOBNOSTÍ 

PLNENIE STRATEGICKÝCH DOKUMENTOV SEREDE 

25. SEPTEMBER 2007 

O rozvoji mesta 
   V utorok 25. septembra 2007 
bude od 15. hodiny  v 
zasadačke Mestského úradu v 
Seredi ďalšie mimoriadne 
z a s a d n u t i e  M e s t s k é h o 
zas tup i teľ s tva .  Seredskí 
poslanci sa na ňom budú 
zaoberať aktualizáciou jedného 
zo základných strategických 
dokumentov mesta Programom 
hospodárskeho a sociálneho 
rozvoja mesta Sereď 2004 -
2013.  
  Okrem to ho  b y ma l i 
p re ro ko vať  a j  r ie šeni e 
parkoviska Perlovka a pod. 

    Stalo sa už niekoľkoročnou tradíciou oceňovanie 
jednotlivcov najvyššími vyznamenaniami mesta 
Sereď. Nadišiel čas, aby aj občania Serede prišli s 
konkrétnymi návrhmi na ocenenie ľudí, ktorí 
dosiahli celospoločensky významné výsledky. 

VANDALI 
  Čo už povedať na to, keď v 
meste nájdete najmä po 
víkende prevrátené nádoby s 
o dpa d ka mi ,  po kr iv e né 
dopravné značky, počmárané 
steny domov a budov...
Niektorí seredskí výrastkovia 
totiž nepoznajú vo svojej „
zábave“ hranice slušnosti a 
kultúrnosti. Aj to je otázka 
ich  doterajšej rodinnej 
výchovy...Je hrdinstvom 
porozbíjať okná, ako sa to 
nedávno stalo,  na seredskom 
Kultúrnom dome? 
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Minister obrany František 
Kašický sa  v Seredi stretol 
n a j p r v  s  v e t e r á n m i 
z mierových vojenských misií 
a potom sa o niekoľko dní 
lúčil s 57 príslušníkmi 
m i e r o v e j  m i s i e  d o 
Afganistanu. 
DYCHFEST: Dňa 15. júla bol 
v Seredi festival dychových 
hudieb Dychfest 2007. 
SEREDSKÝ JARMOK: V 
dňoch od 22. do 24. júna bol 8. 
ročník Seredského hodového 
jarmoku. 
 STOROČNICA seredského 
cukrovaru. S činnosťou začal v  
roku 1907. 
WEBSTRÁNKA: Seredská 
farnosť má už niekoľko 
mesiacov svoju webstránku: 
www.fara.sk/Sered. 

   Na júnových zasadnutiach sa zaoberali 
prerokovaním a schvaľovaním rozpočtu 
Domu kultúry, návrhom opatrení na 
zefektívnenie jeho činnosti, keď komisie v 
zložení Ing. Martin Tomčányi, Ing. arch. 
Róbert Král, Pavol Kurbel, Ing. Ľubomír 
Kyselý, Michal Koričánsky, Ing. Bystrík 
Horváth a Jozef Valábek, predloží návrh 
na systémové riešenie zefektívnenie 
činnosti DK. 
  Ďalej sa zaoberali aj racionalizáciou siete 

materských škôl s účinnosťou od 1. 
januára. Od tohto termínu sa 8 
predškolských zariadení spojí do 2 
predškolských zariadení s právnou 
subjektivitou. V sieti škôl a školských 
zariadení SR s právnou subjektivitou 
ostanú MŠ Ul. D. Štúra a MŠ Komenského 
ul. Ostatné materské školy (na 
Cukrovarskej ulici, Fándlyho ulici, 
Pažitnej, Jesenského ulici, Podzámskej ul. 
Murgašovej) sa stávajú ich elokovanými 

triedami. Podobne to bude aj so školskými 
jedálňami.. 
   Zaoberali sa aj informatívnou správou o 
pripravenosti projektov na čerpanie 
finančných prostriedkov v rámci 

štrukturálnych fondov a o úspešnosti 
podaných projektov na VÚC Trnava. 
     Zaujala aj správa o návrhu Športovej 
komisie pri Mestskom zastupiteľstve 
rokovať o možnosti získania športovej haly 
Obchodnej akadémie v Seredi do 
vlastníctva mesta alebo jej zámenu s 
budovou Základnej školy na ul. Školskej, 
ktorú má v nájme Gymnázium.   
                           (Pokračovanie na st. 3) 

SKVALITŇOVANIE ŽIVOTA OBČANOV MESTA 
Z ROKOVANIA MESTSKÉHO ZASTUPITEĽSTVA V SEREDI 

    Od ostatného vydania Seredských noviniek poslanci Mestského zastupiteľstva 
zasadali - 19. a 27. júna a 28. augusta 2007. Rokovania otvoril a viedol primátor 
mesta Vladimír Vranovič. 

.  Po dohode medzi  ministrom obrany 
František Kašickým, jeho ministerstvom a 
primátorom mesta Sereď Vladimírom 
Vranovičom, slovenská armáda vrátila  do 
vlastníctva mesta 16 vojenských bytov. Z nich 
mesto vo verejnej obchodnej súťaži predalo 5 
bytov.  Mestské zastupiteľstvo schválilo 5 
bytov pre potreby mesta  jeden byt pre vojsko, 

dva pre stabilizáciu Policajného zboru a dva 
ako mestská rezerva. Ostatné, tak ako rozhodlo 
augustové MsZ, budú predané dražbou. 
   Veľkú šancu i zodpovednosť dostaneme ak 
nám bude pridelený dubiózny majetok 
ministerstva obrany za hrádzou. Zatiaľ len 
stavby bez okolitých pozemkov. Treba hľadať 
zámer i spôsob nadobudnutia pozemkov.     

V NEMECKU O LUŽENCI 
   Primátor mesta Sereď Vladimír 
Vranovič sa počas nedávnej  
služobnej cesty v Nemecku stretol 
aj s podnikateľom, s ktorým 
spolupracoval 4 roky  na projekte 
riešenia problému haldy luženca 
Niklovej huty. Pán Wax z firmy 
WAX prisľúbil pomoc za určitých 
podmienok. Po návrate sa primátor 
skontaktoval so zástupcami 
ministerstva životného prostredia  
i Trnavského samosprávneho kraja. 
O likvidácii luženca rokovali i za 
účasti majiteľa, čo je veľký pokrok. 
Dohodli sa na tom, že do hry vstúpi 
i firma WAX. 

UŽ MÁME „VOJENSKÉ“ BYTY! 

UPOZORNENIE: Na základe 
rozhodnutia Krajského úradu v 
Trnave,  jeho kr ízového 
riadenia, Mestský úrad v Seredi  
začne v mesiaci október 2007 
s výdajom  jódových profilaktík 
z dôvodu ukončenia respiračnej 
doby. 
 

SÚŤAŽ: Výzva k podprahovej 
zákazke verejného obstarávania 
v e r e j n e j  s ú ť a ž e 
Oprava mestských komunikácií 
v meste Sereď. Ponuky  sa 
predkladajú do 26. 9. 2007 do 
9. hod. na MsÚ v Seredi. 
 

 ZÁPIS do  útvarov v školskom 
roku 2007/2008 začíname od 3. 
s e p t e m b r a  2 0 0 7 
Prihlásiť sa môžete v CVČ do 
26.9.2007 v pracovných dňoch 
od 9.00 hod. do 15.00 hod. 
 

R A T I N G :  V  m e s i a c i 
september 2007 prebieha 
ratingové hodnotenie mesta 
Sereď. 

   Predstavitelia mesta Sereď  na čele s primátorom 
Vladimírom Vranovičom a poslancami mestského 
zastupiteľstva  si spoločne s občanmi, odbojármi a vojakmi 
pripomenuli dňa 28. augusta. výročie SNP položením kvetov 
k pamätníku SNP v mestskom parku. 
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SKVALITŇOVANIE ŽIVOTA OBČANOV 
 (dokončenie z 2. str.) 
 
 Veľmi bohatý bol aj program augustového 
zasadnutia Mestského zastupiteľstva  
(/28.8.2007). 
   Stručne ho možno zhrnúť do schvaľovania 
odpredaja bytov v bytovom dome 
Garbiarska 51/52, informácie o chystanej 
výstavbe malometrážnych bytov, zriadenia 
komisie na zavedenie eura (predsedníčkou je 
Ing. Eva Hanusová a členmi Ing. Eva 
Florišová, Ing. Rozália Lukáčová, 
Kvetoslava Funtalová, Ing. Michal Kubala, 
JUDr. Zuzana Pastuchová, Ing. Bystrík 
Horváth, Mgr. Peter Rampašek, Ing. Jozef 
Prívozník). 

  Ďalej schválili služobnú cestu delegácie 
predstaviteľov radnice do Holandska, kde 
podpíšu zmluvu o spolupráci (Mgr.Vladimír 
Vranovič, Mgr. Peter Rampašek, Ing. 
Bystrík Horváth, Róbert Stareček, Katarína 
Marcinkechová). 
  Poslanci schválili aj zmluvu o požičaní 
novovybudovaného miniihriska s umelou 
trávou ŠKF Sereď. 
  Zaoberali sa aj možnosťou elektronického 
internetového vydávania mestských 
noviniek. Napokon sa poslanci priklonili k 
doterajšiemu klasickému tlačenému 
vydávaniu noviniek, ktoré sú taktiež 
spracovávané elektronicky. 
 

Na slovíčko,  
občania! 
   Letné mesiace  prebehli ako voda 
v rieke  Váh. Seredské novinky 
nevyšli z dôvodu dlhodobého 
o c h o r e n i a 
šéfredaktorky. 
Čas prázdnin 
a dovoleniek 
vôbec neprial  
r i e š e n i u 
p r o b l é m u 
v y c h á d z a n i a 
mesačníka. Až 
zasadnutie MsZ 
v auguste schválilo  spôsob  jeho 
obnovy. Dnešné dvojčíslo zostavil, 
spracoval a vydal PhDr. Bohuslav 
Hrušovský. 
   Na začiatok dovoľte, aby som 
poprial, čo najskoršie uzdravenie 
š é f r e d a k t o r k e  p a n i  M á r i i 
Košťányovej! 
    V období týchto troch mesiacov sa 
udialo v živote mesta veľa.  Teší ma, 
že vyčistená čierna skládka, ktorá nás 
stála takmer 500000,- Sk zostáva 
čistou. Občania chápu, že je lepšie 
voziť smeti na zberný dvor. 
Ďakujeme!  
   Priemyselná cesta  už ako tak 
dostáva logiku priemyselnej zóny.  
   Údržba mesta i starostlivosť o zeleň tiež 
postupne naberá ten správny smer.  
   Darí sa nám vo väčšine prípadov 
zastaviť i rozbehnuté  projekty pri 
údržbe majetku mesta, ktoré rozšafne  
mali za veľké peniaze riešiť príznaky, 
ale neodstránili by príčinu. Napríklad 
presakovanie vody cez betónový 
základ do suterénu  mal byť riešený 
izoláciou základu za 700 000.- Sk , 
b o l  u ž  p r i p r a v e n ý  p r o j e k t 
i objednávka, a pritom stačilo odviesť 
vodu z ríny, ktorá tiekla pod tento 
základ  a bola odstránená príčina. 
   Veľmi nás medzitým potešil postup 
našich futbalistov do vyššej súťaže. 
Pri tejto príležitosti im gratulujeme.  
    Na dobrej úrovni je stav prípravy 
kruhového objazdu  na súbehu ulíc 
Šulekovská, Dolnočepenská, Dlhá 
a Slnečná. V súčasnosti je na ťahu 
TSK. 
 
                   (pokračovanie na str. 4) 

(dokončenie z 1. str.) 
  Prázdniny boli vhodným časom 
na vykonanie nevyhnutných 
opráv, údržbu a rekonštrukciu 
budov a technologických 
zar iadení .  Mesto  Sereď 
každoročne vyčleňuje nie malé 
čiastky finančných prostriedkov 
v rámci svojho rozpočtu na 
s k v a l i t n e n i e  p o d mi e n o k 
výchovno-  vzdelávacieho  
procesu, pričom sa dôraz kladie 
aj na znižovanie energetickej 
náročnosti prevádzok a tým 
hospodárnejšie nakladanie 
s finančnými prostriedkami, 
ktorých nikdy nie na nazvyš.   
     Ta k me r  n a  v š e t k ý c h 
základných školách a školských 
zariadeniach sa maľovali 
p r i e s t o r y  a  r o b i l i  s a     
nevyhnutné opravy a údržbárske 
práce. MsZ v Seredi schválilo 
v roku 2007  finančné 
prostriedky v celkovom objeme  
4 308 tis. Sk na opravu, údržbu 
a rekonštrukciu škôl a školských 
zariadení. 
   V ý m e n a  p o š k o d e n ý c h ,  
nefunkčných starých drevených 
okien za plastové sa zrealizovala  
na objektoch  Školského klubu 
detí pri ZŠ J. Fándlyho, MŠ 

Komenského, MŠ D. Štúra 
v MŠ na Murgašovej ulici 
a čiastočne v MŠ Cukrovarskej. 
Tá to  z me n a  sa  o kr e m 
estetického vzhľadu objektu 
premietne v znížení   tepelných 
strát a zhospodárnení prevádzky. 
   V ŠJ pri ZŠ J.Fándlyho, MŠ 
Podzámska a v ZŠ P.O.
Hviezdoslava boli vykonané 
opravy striech a v MŠ 
Podzámska generálna oprava 
s t r e c h y ,  v ý m e n a  r í n 
a  od kvapo vých  žľabo v. 
Mater ské ško ly n a  u l . 
Murgašovej a Jesenského  sú 
v y k u r o v a n é  v l a s t n ý m i 
plynovými kotolňami, ktorých 
stav bol energetickým auditom 
klasifikovaný ako nevyhovujúci, 
kotle boli vo veľmi zlom 
technickom stave, na hranici 
životnosti .  Z uvedených 
d ô vod o v  bo lo  po t r ebn é  
zabezpečiť a vyfinancovať 
rekonštrukciu kotolní v oboch 
škôlkach pred zahájením 
vykurovacieho obdobia. 
   Nevyhnutná bola oprava  
sociálnych zariadení v ZUŠ J.F.
Kvetoňa ( prasknuté vodovodné 
potrubie, únik vody do základov 
budovy ) a odstránenie havárie 

prasknutého potrubia ústredného 
kúrenia v MŠ na Cukrovarskej 
ulici. Opravou elektrického 
osvetlenia v areáli  MŠ na 
Jesenského ulici  a  zhotovením  
ochranných mreží na všetkých 
oknách objektu sa aspoň 
čiastočne obmedzia „ aktivity“   
nežiadúcich návštevníkov 
škôlky  a ochrana majetku, 
ochranná strieška na prekrytie 
hlavného vchodu a schodišťa 
zníži riziká úrazov najmä 
v zimnom období.  
   V období letných prázdnin 
boli vykonané tiež opravy 
klesajúcich vnútorných  priečok 
na sociálnych zariadeniach 
a výmena  dlaždíc a sanitárneho 
za r i aden ia   v  MŠ na 
Komenského ulici a oprava 
vonkajšej omietky na Školskom 
klube detí pri ZŠ J.A.
Komenského.  
   O p r a v y ,  ú d r ž b a 
a rekonštrukcie objektov sú 
realizované v súlade so 
schválenou  Koncepciou škôl 
a  š k o l s k ý c h  z a r i a d e n í 
v pôsobnosti mesta Sereď.                                                                                                
Ing. ROZÁLIA LUKÁČOVÁ, 
vedúca Oddelenia školstva, 
mládeže a telesnej kultúry 

PO LETE OPÄŤ V ŠKOLE 

 Centrum nebude! 
  Z predaja pozemku na 
predpokladanú výstavbu 
nákupného-zábavného 
centra nič nebude, 
záujemca svoju žiadosť 
o predaj napokon 
stiahol. Mesto Sereď tu 
však ani v budúcnosti s 
podobnou výstavbou 
neuvažuje. 
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  (dokončenie zo str.3) 
    Zastupiteľstvo ma potešilo, 
že schválilo návrh na navŕšenie 
financií na celkové  opravy 
komunikácií  zo 4 na takmer 
12 miliónov korún. Takto 
opravené komunikácie nebudú 
mať najmenej 10 rokov nároky 
na opravu výtlkov, čo  je určite  
efektívne. V súčasnosti 
prebieha výberové konanie. 
    Začiatkom septembra sa 
rozbehli práce na odstraňovaní 
výtlkov a menšie opravy 
komunikácií. Víťazná firma 
s ú s t r e d e n ý m  s p ô s o b o m 
v krátkom čase zrealizuje práce 
ktoré sa vlani vykonávali od 
apríla do januára tohto roku. 
Pri takomto systéme prakticky 
nebola možná kontrola. 
Dokázala nám to i kontrola 
faktúr.   
R e k o n š t r u k c i a  

Dolnomajerskej ulice dopadla 
veľmi dobre. Za práce naviac 
sme síce priplatili ďalších vyše 
300 000.- Sk, ale verím, že 
ulica bude perfektná z hľadiska 
dopravy. Ďakujem obyvateľom 
tejto ulice za disciplínu počas 
realizácie stavby. 
    Nezanedbateľný je záujem  
štyroch subjektov o renesančný 
kaštieľ i o zámocký park. Držte 
nám palce!  Predbežne sa štyri 
subjekty zaujímajú i o Vodné 
dielo Sereď- Hlohovec,. Dve 
firmy majú žiadosť o vydanie 
územného rozhodnutia. 
    Zastupiteľstvo schválilo 
i zmenu územného plánu  
v  p ro sp e c h  r ea l i z ác i e 
s t a v e b n ý c h  a k t i v í t  
devastovaného  pozemku  na 
ulici Cukrovarskej, oproti 
BILLY. Zároveň odsúhlasilo 
návrh na výstavbu  dvoch 

malometrážnych bytových 
domov na súbehu ulíc 
Dolnomajerskej a Jesenskej – 
bývalý stavebný dvor pri 
výstavbe novej školy. 
     Pripravujeme projekty 
revitalizácie parku, chodník 
Sereď  – Horný Čepeň 
a mimoriadne zastupiteľstvo 
v septembri určí poradie 
projektov , ktoré boli vybraté 
z volebných programov 
poslancov a primátora.                          
     Viacerí ste mi volali, alebo 
ste riešili problémy so mnou 
v kancelárii primátora, za čo 
ďakujem! Volajte, alebo 
príďte! Moje číslo je 0905 
556879.   
 
 
      Mgr.   Vladimír Vranovič 
      primátor Mesta Sereď     

Záujem o eurofondy 
   Na zasadnutí Komisie pre 
čerpanie eurofondov pri Mestskom 
zastupiteľstve v Seredi, ktoré sa 
uskutočnilo dňa 1. augusta 2007, 
bolo veľmi zaujímavé. Predseda 
komisie Ing. Ľubomír Kyselý na 
zasadnutí privítal aj hostí, 
vedúceho investičného oddelenia 
Ing. Vladimíra Práznovského a 
vedúceho oddenia životného 
prostredia Mgr. Róberta Gáblika.  
   Ing. V. Práznovský sa zmienil o 
to, že ak chceme ísť do 
financovania z eurofondov, tak by 
sme mali  mať  pripravené 
dostatočné množstvo projektov. Na 
projektovú prípravu mesto 
potrebuje ročne približne 2 milióny 
korún a viaceré už pripravené 
projekty treba zaktualizovať. Mgr. 
R. Gáblik okrem iného spomenul, 
že sa pripravuje realizácia 
mestského parku a vybudovanie 
zariadenia na zhodnocovanie 
odpadov-kompostáreň, ktorá by 
mala byť v Malom háji. 
  Komisia pre čerpanie eurofondov 
na základe materiálu na doplnenie 
Programu hospodárskeho a 
sociálneho rozvoja mesta Sereď 
2004-213, je potrebné vyčleniť v 
rozpočte mesta na prípravu 
p r o j e k t o v e j  d o k u m e n t á c i e 
odporúčaných projektov a s nimi 
súvisiacich nákladov 15-20 
miliónov korún. 
  Podľa členov komisie je 
nevyhnutné intenzívnejšie sa 
zaoberať prípravou projektov a s 
nimi súvisiacich prác na čerpanie 
zdrojov z fondov EÚ. Odporučili 
spoluprácu s firmami, ktoré sa 
profesionálne zaoberajú prípravou 
projektov. Predseda komisie 
navrhol zníženie počtu jej členov, 
pretože niektorí z nich sa zúčastnili 
len prvého zasadnutia. Komisia 
bude pracovať v tomto zložení: 
Ing. Ľ. Kyselý, M. Noskovič, Mgr. 
P. Rampašek, Mgr. E. Kováč, Bc. 
M.Tóth, Mgr. M. Némethová, Ing. 
B. Urban, MUDr. T. Plézel a Ing. 
Ľ. Šimončík. 

.NEZABUDNITE: 
 

Na posedenie s dôchodcami 
   Mesto Sereď – Mestský 
úrad v Seredi, oddelenie 
v n ú t o r n e j  s p r á v y 
pripravuje, tak ako 
každoročne, slávnostné 
posedenie pre dôchodcov 
pod názvom „Ďakujeme 
Vám“ konané pri 
príležitosti Októbra-
Mesiaca úcty k starším. 
Slávnostné posedenie sa 
bude konať v estrádnej 
sále Domu kultúry 
v Seredi vo štvrtok 
18.10.2007 o 14,30 hod. 
Všetkých dôchodcov 
srdečne pozývame.    

PRIMÁTOR: NA SLOVÍČKO, OBČANIA 

POSLANCI UŽ ELEKTRONICKY  
   Doteraz  seredskí poslanci na  zasadnutiach Mestského 
zastupiteľstva hlasovali súhlasným, alebo nesúhlasným, 
prípadne zdržaním sa hlasovania, verejným zdvihnutím 
ruky. Sčítavanie hlasov často bolo zdĺhavé a neraz aj 
komplikované. Na augustovom rokovaní si poslanci po prvý 
raz vyskúšali elektronické hlasovanie, ktorého výsledky majú 
možnosť prítomní sledovať prostredníctvom grafickej tabule. 

   Už niekoľko týždňov je v Seredi na Šulekovskej ulici - na 
komunikácii Sereď– Šúrovce, inštalovaný snímač na meranie 
rýchlosti tadiaľto prechádzajúcich automobilov. 

  

V Malom háji pripravujú enviroprojekt: 

ZHODNOCOVANIE BIOODPADU 
  Podľa informácií projektového manažéra Mestského úradu v 
Seredi  Mgr. Erika Kováča sa v seredskej časti Malý háj  
uvažuje s vybudovaním zariadenia na zhodnocovanie 
bioodpadu. Do 19. septembra preto mesto muselo podať  
žiadosť na poskytnutie dotácie (650 tisíc Sk) na prípravu 
projektu z Envirofondu.   



5 

SEREĎ-GALANTA: 
Porovnávanie 
neporovnateľného... 
  

   Rezonuje u nás stále 
porovnávanie s mestom 
Galanta. Dovoľte jednu 
poznámku.  
  Do funkcie som nastupoval  
prvýkrát v roku 1999. Náš 
rozpočet bol 37 miliónov 
a Galanta mala vtedy vyše 8O 
miliónov. My sme mali splátku  
úveru vo výške rádovo asi 20 
miliónov. V roku 2002 , keď 
som končil prvé funkčné 
obdobie,  sme mali približne 
rovnaké plnenie rozpočtov. 
Obidve mestá okolo 150  
miliónov. Situácia sa znova 
opakuje. V tomto roku  sme 
mali schválený rozpočet 
oneskorene v marci. My sme 
schválili rozpočet  niečo nad 
200 miliónov a Galanta vyše 
600 miliónov.  Rozdiel vyše 
400 miliónov.  Nesťažujem sa, 
ale veľa vody musí pretiecť 
V á h o m ,  k ý m  G a l a n t u 
dobehneme v tejto oblasti.  
   Bolo by zaujímavé ak by  sa 
nedočkaví kritici pokúsili 
porovnať i súhrn  mentálneho 
správania sa občanov Galanty 
a Serede.  I to hovorí o obraze 
úspechu miest.  
           Vladimír Vranovič, 
          primátor mesta Sereď 

   Na uliciach: Tehelná-pri garážach, 
Hviezdoslavova-vedľa výrobne mäsopriemyslu 
Lorincz, Kukučínova, Veterná za hrádzou, Pod 
hrádzou-v strede ulice, Športová-pri areáli 
futbalového štadióna, Podzámska-pri plote 
amfiteátra, I. Krasku-pri mestskej poliklinike, 
Horný Čepeň– v strede obce, Vážská pri hrádzi, 
Poľná-pri zadnej bráne do bývalého 
mäsopriemyslu, Mlynárska-oproti mestskému 
trhovisku, Kasárenská-v zákrute, Pribinova-pri 
garážach, Niklová-pri železničnom priecestí, 
Družstevná, Šulekovská- pri ZIPP, oproti 
bývalým colným skladom, Dolnočepenská- na 
zákrute. 
   Žiadame občanov, aby drevenú hmotu 
ukladali vedľa veľkoobjemových kontajnerov. 
  Čo patrí do kontajnerov: Veľký domový a 
nespáliteľný odpad: objemné odpady, kamene, 
pletivo, kartóny, plechové rúry, staré nádoby a 

pod. 
Nepatria sem: Drobné papiere, fólie PVC, 
stavebná suť, organické látky-hnoj, uhynuté 
zvieratá, ropný, chemický a toxický odpad, 
nebezpečné odpady a vnútornosti z hydiny, 
odpady separované mestom Sereď (plastové 
fľaše, papier, sklo). 
   Zároveň vás upozorňujeme, aby ste do 
kontajnerov neukladali elektronický šrot, 
chladničky, žiarivky, oleje, vyradené 
pneumatiky a batérie. Ich odber už mesto 
realizuje v objekte Zberného dvora mesta 
Sereď. Tu môžete uvedené komodity odovzdať. 
  Po uplynutí vyhláseného termínu zber 
objemových odpadov bude ukladanie odpadu v 
uvedených lokalitách považované za vytváranie 
nelegálnych skládok a bude postihované ako 
porušenie VZN Mesta Sereď o odpadoch a 
zákona o odpadoch.          Mgr. Robert Gablík 

   Do povedomia občanov mesta sa 
stále viac dostáva informácia, že 
mesto Sereď poskytuje príspevok pri 
narodení dieťaťa, ktorý bol 
schválený poslancami MsZ v Seredi 
s účinnosťou od 4. mája 2007 vo 
výške 3 000,-Sk.  
    Príspevok pri narodení dieťaťa je 
finančná dávka, ktorou mesto prispieva na 
pokrytie výdavkov spojených so 
zabezpečením nevyhnutných potrieb 
novorodenca a vypláca sa oprávnenej 
osobe na základe žiadosti, pri splnení 
nasledovných podmienok:  
   Rodičia musia mať trvalý pobyt na 
území mesta Sereď minimálne 1 rok pred 
narodením dieťaťa. Obidvaja rodičia musia 

mať minimálne 18 rokov, aspoň jeden 
z rodičov musí byť v priebehu 18-tich 
mesiacov pred narodením dieťaťa 
zamestnaný minimálne 12 mesiacov, 
pričom za zamestnanie sa považuje aj 
denná forma štúdia (za splnenie tejto 
podmienky sa považuje aj kombinácia 
zamestnania a štúdia). Dieťa sa musí dožiť 
minimálne 60 dní. V prípade, ak rodičia 
majú školopovinné deti, tieto nesmú mať 
neospravedlnené vyučovacie hodiny 
(v prípade, že deti nie sú školopovinné 
musí byť o ne zo strany rodičov riadne 
postarané, čo posúdi sociálno-zdravotná 
komisia pri MsZ v Seredi). Rodičia 
dieťaťa nesmú mať podlžnosti voči mestu 
Sereď, sociálnej a zdravotnej poisťovni 

a daňovému úradu. V období tehotenstva 
musí  matka  d ieťaťa  navšt íviť 
gynekologickú poradňu minimálne 4-krát a 
o príspevok musí byť požiadané do 6 
mesiacov od narodenia dieťaťa.  
   Oprávnenou osobou sa rozumie matka 
dieťaťa, v prípade, že matka zomrela, bolo 
po nej vyhlásené pátranie alebo dieťa bolo 
zverené do výchovy otca rozhodnutím 
súdu, oprávnenou osobou sa rozumie otec 
dieťaťa. Žiadosť o poskytnutie príspevku 
pri narodení dieťaťa máte k dispozícii na 
Mestskom úrade v Seredi, oddelenie 
vnútornej správy, č.d. 5 alebo na 
internetovej stránke mesta Sereď – www.
sered.sk. 
 

 Kvestoslava Funtalová, Silvia Adamčíková 

PRE RODIČOV: PRÍSPEVOK PRI NARODENÍ DIEŤATA  

ROZMIESTNENIE VEĽKOOBJEMOVÝCH KONTAJNEROV 
   Mesto Sereď, Oddelenie životného prostredia, oznamuje 
občanom, že veľkoobjemové kontajnery na odpad budú 
rozmiestnené v termíne od 29.  septembra do 13. októbra 2007: 

BEZ ELEKTRINY 
(ale len na chvíľu) 
   Z dôvodu vykonávania práce 
na  zar iadeniach rozvodu 
elektrickej energie oznamuje 
Západoslovenská energetika a. s., 
Regionálna správa sietí Juh, že: v 
dňoch: 2. októbra 2007 budú bez 
dodávky elektrickej energie: 
v čase od 9. do 13,00 hod. ulice: 
Strednočepenská, Trnavská, 
Vážska, Šulekovská, časť 
Horný Čepeň  

   Na zbavovanie odpadov občanom slúži Zberný 
dvor mesta Sereď. 
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Vážení pacienti, 
dovoľte nám, aby sme Vás 
v stručnosti informovali 
o dosahu novely Zákonníka 
práce úč innej  od 1. 
septembra 2007 na prácu 
Vášho všeobecného lekára. 
A k o  s t e  u ž  m o ž n o 
informovaní, táto novela 
Zákonníka práce výrazným 
spôsobom zas i ah la  do 
organizácie práce všetkých 
zdravotníckych zariadení na 
Slovensku.  
   N a j v ä č š í  d o s a h  n a 
každodenné poskytovanie 
zdravotnej starostlivosti v našej 
Mestskej poliklinike Sereď, s.r.
o. majú ustanovenia zákona 
o   d ĺžke  týždenné ho 
p r a c o v n é h o  č a s u , 

o maximálnom rozsahu hodín 
strávených v pracovnej 
pohotovosti a pri práci nadčas 
a  ustanovenia o povinnom 
minimálnom nepretržitom 
d e n n o m  o d p o č i n k u 
zamestnancov.  
Našich pacientov sa dotkne 
predovšetkým povinnosť 
Mestskej polikliniky Sereď, s.r.
o .  z a b e z p e č i ť  s v o j i m 
zamestnancom po skončení 
pohotovostnej služby na 
ambulancii LSPP nepretržitý 
odpočinok v trvaní minimálne 
12 hodín. Z tohto dôvodu od 
1.9.2007 naši zamestnanci po 
skončení pohotovostnej služby 
na ambulancii LSPP nemôžu 
v pracovné dni pokračovať 
v práci vo svojej ambulancii, 

tak ako to bolo doteraz, 
ale musia opustiť svoje 
p r acov i sko  za  úče lom 
odpočinku. 
   Ospravedlňujeme sa Vám za 
prípadné komplikácie, ale za 
vzniknutú situáciu personál ani 
vedenie Mestskej polikliniky 
Sereď, s.r.o. nenesie žiadnu 
zodpovednosť. Uisťujeme Vás, 
že sa budeme naďalej snažiť 
nájsť riešenie, ktoré by 
odstránilo túto obojstranne 
nevyhovujúcu situáciu, ktorá 
výrazným spôsobom zasiahla 
do kvality poskytovanej 
zdravotnej starostlivosti v našej 
poliklinike. 
 
Vedenie Mestskej polikliniky 
Sereď, s.r.o 

  VEDENIE POLIKLINIKY VYSVETĽUJE 
I n f o r m o v a n o s ť , 
informovanosť...? 
   N a   z a s a d n u t í  M e s t s k é h o 
zastupiteľstva  v Seredi dňa 28. augusta 
2007 bol prerokovaný aj problém 
ďalšieho postupu pri 
vydávaní Seredských 
noviniek. Týmto 
chcem reagovať na 
názory, ktoré zazneli 
n a  s t r á n k a c h 
Diskusného fóra 
a ktoré smerujú 
k záveru, že poslanci 
Mestského zastupiteľstva sú proti novej 
forme spracovania a vydávania týchto 
novín.  
   Návrh kolegu poslanca na zmenu 
organizačnej štruktúry Mestského 
úradu rozšírením o pozíciu šéfredaktora 
a objednanie a nákup „prezentovaného“  
programu na elektronické spracovanie 
a vydávanie noviniek nebol Mestského 
zastupiteľstva schválený. 
   Prečo? Prezentácia zástupcu firmy 
predkladajúcej ponuku programu na 
elektronické spracovanie noviniek bola 
nedostatočná, veľmi zmätočná so 
záverom , že firma nevie preukázať, 
kde vydávanie takého produktu 
zabezpečuje. Nie menej závažnou 
vecou bolo aj finančné zabezpečenie – 
zriaďovacie náklady (134 000,-. bez 
DPH) a mesačné náklady  (38 500,- bez 
DPH), kde je zahrnutá aj čiernobiela 
tlač 200 kusov. Tlač ďalších 4 800 
kusov vo farebnej úprave je nutné 
zabezpečiť cez iného dodávateľa. 
  V rámci rozpravy boli zo strany 
poslancov predložené návrhy na 
dopracovanie prerokovávaného 
materiálu prípadne odloženie, ktoré 
predkladateľ odmietol a trval na 
hlasovaní o svojom návrhu. Výsledkom 
hlasovania je neschválenie (hlavne 
z dôvodu zdržania sa pri hlasovaní 
väčšiny poslancov) a reakcia rezignácie 
predkladateľa na všetky posty 
v Redakčnej rade Seredských noviniek. 
  Muselo k tomu prísť? Vôbec nie. 
Mestské zastupiteľstvo často predlžuje 
s v o j e  r o k o v a n i a  a j 
nedisciplinovanosťou poslancov pri 
dodržiavaní rokovacieho poriadku, 
kedy sa dostáva do časového sklzu 
a výsledok je tu. Predložený návrh 
nehovoril o obsahu Seredských 
noviniek, ale len o forme podávania 
príspevkov, technickej  stránke 
a zverejňovaní elektronickou formou. 
Ale nie každý má internet.... Mesto 
zriadilo na svojej internetovej stránke  
tzv. „diskusné fórum“ , ktoré je „poľom 
neoraným“. Nespĺňa očakávania na 
zlepšenie práce mesta a spoluprácu 
s občanmi a v mnohých prípadoch slúži 
na zverejňovanie invektív, odkazov, 
propagácií, vulgárnych výrazov... a to 
aj pri zachovávaní anonymity. 
   Hovorme o Seredských novinkách, 
hľadajme riešenie, ale predovšetkým sa 
navzájom počúvajme.                                           
I n g .  J O Z E F  P R Í V O Z N Í K                
poslanec MsZ 

     Mesto Sereď, ako príslušný stavebný úrad 
podľa § 117 ods.1 zákona č. 50/1976 Zb. o 
územnom plánovaní a stavebnom poriadku 
(stavebný zákon) v znení neskorších predpisov 
vyzýva vlastníkov reklamných, informačných 
a propagačných  zariadení (ďalej zariadenia) na 
území mesta (stĺpy verejného osvetlenia, zelené 
pásy popri komunikáciách a chodníkoch, 
fasády domov – miesta viditeľné z verejných 
priestranstiev a pokiaľ sú pevne spojené so 
stavbou alebo pozemkom) aby tieto zariadenia 
umiestnené bez príslušného povolenia 
stavebného úradu odstránili. 
   Ak stavebný úrad zistí nepovolené zariadenia 

bude v zmysle stavebného zákona vlastníkovi 
zariadenia uložená pokuta. 
    O povolenie stavebného úradu na  zariadenia 
je potrebné  požiadať v zmysle ustanovení 
stavebného zákona a jeho vykonávacích 
predpisov a v súlade so Smernicou č.2/2005 
o postupe pri povoľovaní reklamných, 
informačných a propagačných zariadení  na 
území Mesta Sereď, ktorú nájdete na 
internetovej stránke mesta  www.sered.sk – 
samospráva – smernice (jej súčasťou je žiadosť 
o povolenie, prílohy potrebné k povoleniu).  
 
           Mestský úrad Sereď, oddelenie ÚPaSP 

Výzva pre vlastníkov reklamných, informačných a propagačných zariadení  na území  Serede 

REKLAMA NEMÔŽE BYŤ KDEKOĽVEK 

Výstavba nového obytného súboru v  Strednom Čepeni - Prúdy  I.  sa už rozbehla. Po 
dokončení tu nájdu nový domov mladé rodiny v 31 rodinných domoch. 



 O ÚZEMNOM PLÁNE 
  Mesto Sereď, ako orgán 
ú z e m n é h o  p l á n o v a n i a 
zabezpečuje aj prerokovanie 
n á v r h o v  a  d o p l n k o v 
d o k u me n t á c i e  o b c e  v 
Územnom pláne Serede v jeho 
zmenách a doplnkoch z 
februára 2007. Preto v zmysle 
par. 22 ods. 1 Stavebného 
z á k o n a  u p o v e d o m u j e 
verejnosť o prerokovaní 
Návrhu územnoplánovacej 
d o k u m e n t á c i e .  N á v r h 
ú z e m n o p l á n o v a c e j 
dokumentácie je vystavený 
počas 30 dní na verejné 
nahliadnutie na Mestskom 
úrade, Oddelenie územného 
plánovania a stavebného 
poriadku. 
  Oboznámiť sa s jeho 
obsahom je možné od 5. 9. do 
5.10. 2007 v úradných 
hodinách v kancelárii číslo 32 
na MsÚ v Seredi. 
  Verejnosť je oprávnená 
podávať pripomienky k 
Návrhu do 30 dní odo dňa 
o z n á m e n i a .  Z á r o v e ň 
upozorňujeme, že verejné 
prerokovanie návrhu bude v 
stredu 26. 9. 2007  o 13. 
hodine vo veľkej zasadačke 
Mestského úradu v Seredi. 

Mesto Sereď žilo počas 
le tných  prázdnin  bohatým 
kultúrnym životom. 

Pracovníci  Mestského 
múzea zorganizovali sériu ôsmich 
z á h r a d n ý c h  k o n c e r t o v 
a predstavení v mesiacoch júl 
a august a nazvali túto akciu 
Seredské kultúrne leto 2007. 
Koncerty sa konali pod holým 
nebom v Muzeálnej záhrade vo 
Fándlyho fare vždy v piatok 
podvečer. Tento rok, ktorý bol pre 
celú akciu skúšobný, v príjemnom 
prostredí záhrady vystúpili 
Galantské klavírne trio, spevokol 
Zvon zo Serede, spevácka skupina 
Close Harmony Friends z Nitry, 
bratia Danišovci (husle a klavír) zo 
Serede, herečka a spisovateľka 
Milka Zimková z Bratislavy, 
Seredský Dixieland  Band , 

ni tr ianske Bonsaj  Centrum 
a  Čajovňa dobrých ľudí (výstava 
a prednáška) a chrámový spevácky 
zbor Gaudete zo Serede.  

O r g a n i z á t o r o m 
niekoľkokrát narobilo starosti 
počasie, ktoré bolo túto sezónu 
mimoriadne nestále, ale nakoniec 

všetko dobre dopadlo. 
O úspešnosti akcie svedčí aj 

d i v á c k y  z á u j e m a  o h l as 
v regionálnej tlači a televíziách. Na 
koncertoch komorného charakteru 
sa  zúčas tn i lo  v  pr iemere 
s t o d v a d s a ť p ä ť  d i v á k o v , 
(dohromady 1003), čo bolo 

vzhľadom na dnešnú okrajovosť 
tohto žánru pre organizátorov 
príjemným prekvapením. Svoju 
rolu zohral aj fakt, že na koncerty 
bolo mimoriadne nízke vstupné, 
poprípade bol aj vstup voľný, 
pretože Seredské kultúrne leto 
finančne podporili Mesto Sereď, 
Trnavský samosprávny kraj 
a súkromní sponzori. Pri príprave 
k o n c e r t o v  a  p r e d s t a v e n í 
dobrovoľne pomáhali členovia 
a členky Občianskeho združenia 
Vodný hrad. 
   Povzbudení organizátori, ako 
nám svorne potvrdili vedúci múzea 
Július Matis a jeho kolegyne Mária 
Diková a Zlatka Gregorová, sa 
rozhodli v začatej tradícii 
záhradných koncertov pokračovať 
aj na budúci rok. 
                        Foto: Roman Hanák 

 

Poradňa zdravia 
 

   Vyšetrenia hladiny 
cholesterolu a cukru 
v krvi! 
 

   Mesto Sereď pokračuje 
v spolupráci s RÚVZ 
Galanta a pre obyvateľov 
p o s k y t u j e  b e z p l a t n é 
vyšetrenia: 
- biochemické vyšetrenie  
celkového cholesterolu a 
hladiny glykémie v krvi 
prístrojom Reflotrón 
-meranie tlaku krvi 
- meranie a analýzu percenta 
telesného tuku 
- výpočet BMI (body mass 
indexu) 
   Zamestnanci RÚVZ Vám 
zároveň poradia v otázkach 
s p r á v n e j  v ý ž i v y 
a životosprávy v prevencii 
r i z i k o v ý c h  f a k t o r o v 
c ivi l izačných ochorení 
( s r d c o v o - c i e v n e , 
onkologické). 
 

Kde: Vo veľkej zasadačke 
MsÚ v Seredi.  
Kedy: 28. septembra, 26. 
októbra, 30. novembra a 21. 
decembra 2007.  
 

Od 8, 00 do 12,00 hodiny.  

AKÉ BOLO SEREDSKÉ KULÚRNE LETO 2007? 

INFOSERVIS: PRE RODIČOV A ICH DETI  
     V školskom roku 2007/2008: Vyučovanie v prvom 
polroku školského roku 2007/2008 sa začal 3. septembra 2007 
(pondelok) a trvá do 31. januára 2007 (štvrtok). Vyučovanie v 
druhom polroku školského roku 2007/2008 sa začne 4. 
februára 2008 (pondelok) a končí 27. júna 2008 (piatok). 
Prázdniny: Jesenné - 31. október (streda) až 2. november 
2007 (piatok). Vianočné: 22. december 2007 (sobota) až 7. 
január 2008 (pondelok).  Polročné: 1. február 2007 (piatok). 
Jarné: Trnavský kraj – 25. február (pondelok) až 29. február 
2008 (piatok). . Veľkonočné: 20. marec (štvrtok) až 25. marec 
2008 (utorok). Letné: 28. jún (sobota) až  31. august 2008 
(nedeľa).  
   Ostatné informácie pre rodičov: dôležité termíny; práva 
a povinnosti rodiča; štipendiá a príspevky; koľko zaplatíte; čo 
robiť, keď...a iné aktuálne informácie o dianí v školstve Vám 
poskytnú odborní zamestnanci školského úradu v Seredi, ktorý 
je súčasťou oddelenia školstva, mládeže a telesnej kultúry pri 
MsÚ v Seredi.                             Mgr. Katarína Halabrínová 

7 

Vynikajúci džez v seredskom múzeu 
    Počas tohtoročného Seredského kultúrneho leta, ako už 
píšeme na inom mieste, vystúpilo viacero vynikajúcich 
umelcov. Veľkým zážitkom bol aj koncert  Seredského 
dixieland bandu.                                      Foto: Július Matis 
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   Vyriešiť si bytovú situáciu ponúkalo 
Mesto Sereď občanom nášho mesta  
vyhlásením verejnej obchodnej súťaže na 
predaj 13 bytov v bytovom dome 
Garbiarska 51/52 v Seredi. Jednalo sa    o 
3- izbové byty. 7  väčších s plošnosťou: 
77,06 m2  a 6  menších  s plošnosťou: 
59,44m2 s pivničným priestorom o ploche 
1,44m2. 
   Uchádzačom o  byt mohla byť  fyzická 
osoba staršia ako 18 rokov  s trvalým 
pobytom v meste Sereď minimálne 1 rok 
ku dňu podania ponuky a trvalým 
pracovným pomerom minimálne      1 rok  

ku dňu podania ponuky. Jeden uchádzač 
mohol predložiť ponuku  iba na  jeden byt.  
   Uskutočnili sa 2 obhliadky bytov 
v dňoch  2. a  3.8.2007.  Uchádzači  
predkladali  svoje ponuky do 10. 8. 2007 
písomnou formou v uzavretých  obálkach. 
Celkom bolo mestu Sereď doručených 14 
ponúk na 8 bytov.  Otváranie obálok 
s ponukami bolo verejné vo veľkej 
zasadačke Mestského úradu v Seredi  dňa 
15. 8. 2007.  
   Dňa 28.8.2007 mestské zastupiteľstvo na 
svojom zasadnutí schválilo predaj 5 bytov 
do vlastníctva fyzických osôb.   Rozhodlo 

taktiež o ponechaní 5 bytov vo verejnom 
záujme mesta a o vyhlásení dražby na  6 
bytov.  
 Minimálna cena bytov: 
Menšie 3 izbové byty:  1,110.000,- Sk 
Väčšie 3 izbové byty:   1,380.000,- Sk 
   Dražbu bude realizovať Mesto Sereď 
a predpoklad realizácie je v druhej polovici 
mesiaca október 2007. V rámci dražby 
budú mať však  možnosť získať byt 
i občania z iných miest a obcí. Naši 
občania možnosť danú poslancami mesta, 
kde bola podmienka trvalého pobytu 
v meste Sereď  nevyužili.                                        

VEREJNÁ SÚŤAŽ: SEREDČANIA NEVYUŽILI MOŽNOSŤ ZÍSKAŤ BYT 

    Ocenenie za rozvoj 
kultúry v regióne 
    V Trnavskom divadle sa 
dňa 5. augusta 2007 konala 
veľká slávnosť. Predseda 
Trnavského samosprávneho 
kraja Ing. Tibor Mikuš po 
p r v ý k r á t  v  h i s t ó r i i 
rozdeľoval ocenenia TTSK.  
   Vyznamenaní boli umelci, 
športovci, lekári, vedci 
i občania za významné činy. 
Medzi ocenenými bol aj 
Mgr. Viliam Karmažin, 
d l h o r o č n ý  d i r i g e n t 
speváckeho súboru ZVON 
zo Serede. 
    „Už sedemdesiat rokov 
dvíham pred zborom 
dirigentskú paličku, možno 
je to aj svetový rekord“, 
povedal nám so smiechom 
mladícky oslávenec. Dostal 
j e d n o  z  n a j vyš š í c h 

v y z n a m e n a n í  C e n u 
Trnavského samosprávneho 
kraja  za dlhoročnú prácu so 
speváckym zborom, ktorý 
p o d  j e h o  v e d e n í m 
uskutočnil  vyše 600 
vystúpení doma i vo svete. 
Ako sa vyjadrovali mnohí 
vyznamenaní, cena, ktorú 
dostali, je im veľkým 
povzbudením do ďalšej 
tvorivej práce. 
   Slávnostného udeľovania 

cien sa za Mesto Sereď 
zúčastnili primátor Mgr. 
Vladimír Vranovič (vpravo) 
a vedúci múzea Július Matis 
(v strede), ktorých na 
f o t o g r a f i i  v i d í m e 
v spoločnosti Ing. Viliama 
K u b á n y i h o  ( v ľ a v o ) , 
vedúceho Odboru kultúry 
TTSK. 
                       Július Matis 
            Foto: Marcel Kováč 

CELÝ ŽIVOT SO SPEVOKOLOM 

Ako informujeme 
   O dôležitosti včasných a 
kvalitných informácií nikto 
nepochybuje. Od nich sa odvíja 
úspešnosť nielen manažérov, ale aj 
firiem a inštitúcií. Nielen v 
efektívnosti ich hospodárenia, ale 
aj vo vytváraní priaznivej verejnej 
mienky a v konečnom dôsledku ich 
imidžu, povesti. Platí to aj o 
samospráve, konkrétne aj o meste 
Sereď a jeho inštitúcií. Preto sa 
snažíme vzťahu s verejnosťou, teda 
kontaktu s občanmi, venovať 
maximálnu pozornosť. Nie vždy sa 
nám to darilo, v tomto smere ešte 
vidíme rezervy, s ktorými sa 
pasujeme, aby náš kontakt s 
občanmi a ich informovanosť boli 
čo najlepšie. Tým predídeme 
skresleným, či nepravdivým 
informáciám, ktoré sa potom šíria 
medzi ľuďmi. Občania majú 
možnosť získať informácie nielen 
podľa zákona o slobodnom 
prístupe k informáciám, ale aj 
osobnou účasťou na verejných 
zas tupi teľs tvách ,  č i  iných 
zasadnutiach mestských inštitúcií, 
ale aj osobnou návštevou  s 
konkrétnymi pracovníkmi úradu,, 
ale aj webovej stránke mesta www.
sered.sk. 
    Po určitých problémoch sa 
usilujeme predovšetkým skvalitniť 
aj naše mestské noviny, s dôrazom 
na ich maximálnu informatívnosť. 
Chceme, aby sa viac informácií o 
dobrých výsledkoch v meste, jeho 
volených orgánoch, organizáciách 
a občanoch dostávalo aj do 
o s t a t n ý c h  m i e s t n y c h  a 
r e g i o n á l n y c h ,  a l e  a j 
celoslovenských médií. 
             Ing. Eva Hanusová, 
             prednostka MsÚ v Seredi 

VILIAM KARMAŽIN: JEHO NAJVÄČŠIA LÁSKA 

Mgr. VILIAM KARMAŽIN (23. septembra 1922 v 
Leopoldove). Dlhoročný učiteľ sa už ako študent zapájal do 
zborovo-speváckej a dirigentskej praxe. V roku 1942, po 
odchode Dr. Jána Fischera, vtedajšieho dirigenta spevokolu 
Zvon, prevzal jeho vedenie a vedie ho doteraz. Svojou 
cieľavedomou prácou so spevokolom Zvon ho ocenili 
viacerými vyznamenaniami. Medzi najvýznamnejšie patria 
štátne vyznamenanie „Za vynikajúcu prácu“ a Ministerstva 
kultúry „Zaslúžilý kolektív ZUČ“. Osobne dostal v roku 
1995 „Cenu primátora“ a v roku 2000 „Cenu mesta Sereď a v 
roku 2002 „Čestné občianstvo Mesta Sereď“. 
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LETNÉ TÁBORY: Junior-
Centrum voľného času počas 
l e t n ý c h  p r á z d n i n 
organizovalo štyri turnusy 
letných detských táborov. 
 
E L E K T R Á R EŇ  P R I 
SEREDI: V niektorých 
médiách sa objavila správa, 
že o čomsi takom sa uvažuje. 
V Stratégii vyššieho využitia 
obnovi teľných zdrojov 
energie, ktoré pred časom 
schválila vláda, sa uvažuje s 
v ýs t a vb o u  n i e ko ľk ýc h 
v o d n ý c h  e l e k t r á r n í . 
Efektívnejšiemu využitiu 
rieky Váh  pri Seredi by malo 
poslúžiť vybudovanie vodnej 
elektrárne. Takéto úvahy boli 
už pred vyše pol storočím. 
Úzko súviseli s výstavbou 
Vážskeho vodného diela Hlo-
hovec– Sereď, ktoré sa vraj 
už má po dlhých nie-
koľkoročných prieťahoch roz-
behnúť. 

 HOLANDSKÍ PRIATELIA U NÁS 
   V júli mesto Sereď pripravilo program pre 80 
Holanďanov z priateľského mesta Alblasserdamu  
V delegácii bola vyše 50 členná skupina  cirkevného 
speváckeho zboru. Vystúpenia mali v parku  v Piešťanoch  
a v kostoloch v Sládkovičove i v Seredi.  Úroveň seredského 
vystúpenia bola veľmi vysoká. Za prítomnosti viacerých 
poslancov  a zamestnancov, holandských hostí prijal 
v obradnej sieni aj primátor Serede Vladimír Vranovič. 
Oznámili tu aj podpísanie zmluvy o spolupráci na ďalších 5 
rokov. V Alblasserdame očakávajú oficiálnu delegáciu  
predstaviteľov Serede v mesiaci september. 

ROČNÍK V                                                                        2007                                                                             ČÍSLO 6            

POSLANCI  V RAKÚSKU 
   Hľadanie alternatívnych, či 
obnoviteľných zdrojov energie, 
priviedlo investorov aj do nášho 
regiónu, ktorom by okrem iného 
chceli postaviť veterný park (v 
lokalite Sereď-Horný Čepeň-
Šúrovce). Preto pre záujemcov 
pripravili návštevu už existujúceho 
veterného parku v susednom 
Rakúsku. Túto možnosť si 
nenechali ujsť ani seredskí poslanci 
a členovia Komisie životného 
p r o s t r e d i a  M e s t s k é h o 
zastupiteľstva v Seredi na čele s 
predsedom Komisie životného 
pros t red ia  MsZ Michalom 
Noskovičom, ktorí sa veľmi živo 
zaujímali o túto problematiku.. 

O SEREDSKOM JARMOKU PO JARMOKU 
    Po obnovení bývalej dlhoročnej jarmočnej 
tradície pred ôsmimi rokmi sa v tomto roku 
uskutočnil  v dňoch od 22. do 24. júna už 8. 
ročník Seredského hodového jarmoku. 
    Ako hodnotí jeho priebeh a úroveň zástupca 
primátora a riaditeľ Seredského hodového jarmoku 
Mgr. Peter Rampašek?  
   - Úroveň jarmoku každým rokom rastie. Nie je to 
len môj názor, ale aj vyjadrenia samotných 
účastníkov. Potvrdzuje to napokon aj samotná účasť. 
Nielen na samotných predajných trhov, ale aj 
sprievodných kultúrno-spoločenských podujatiach. 
   V tomto roku bolo v jarmočných priestoroch 235 
predajných stánkov, čo je v porovnaní s 
predchádzajúcimi rokmi najviac. Pri vydávaní 
povolení k predaju na povolení sme od nich vybrali 
miestnu daň vo výške 486 575 Sk. Na jarmoku sa 
zúčastnili aj štyria podnikatelia so zábavno-
technickými atrakciami (kolotoče, strelnice a pod.). 
Pritom náklady na jarmok z mestského rozpočtu boli 
vyše 334 tisíc korún. 
   Predovšetkým sme sa usilovali o kvalitu 
spoločensko-kultúrneho vyžitia návštevníkov 
jarmoku. Počas prvého jarmočného dňa bol  kultúrny 

program venovaný mladým ľuďom – vystúpila 
rocková skupina. Druhý a tretí deň    zasa všetkým 
vekovým kategóriám. Okrem toho bolo v priestoroch  
sobášnej siene Mestského úradu stretnutie pozvaných  
podnikatelia, zástupcovia ozbrojených síl,  poslanci, a 
zástupcovia štátnych  orgánov. Zaujímavosťou a 
oživením bola  v spolupráci so seredskou 
spoločnosťou I.D.C. Holding Pečivárne súťaž v jedení 
napolitánok. Zúčastnilo sa jej 1067 ľudí.  

DO VAŠEJ POZORNOSTI 
Prenajímate byt alebo 
nehnuteľnosť? 
  Nezabudnite, čo je od 1. 
septembra povinnosťou: 
  A k  s t e  p r e d  1 . 
s e p t e m b r o m  2 0 0 7 
prenajímali a naďalej 
prenajímate byt alebo 
nebytový priestor, alebo 
nehnuteľnosť  okrem 
pozemku a nemali ste 
registračnú povinnosť, tak 
najneskôr do 31. decembra  
treba požiadať o registráciu 
na miestne príslušnom 
daňovom úrade. 
   B l i žš i e  informácie  
získate na Daňovom úrade, 
alebo na internetovej 
stránke www.drsr.sk.. 

  

Čakanie na kúsok z jarmočnej torty. 

DYCHFEST 2007 
  Na festivale dychových 
hudieb Dychfest 2007 sa 15. 
júla 2007 vďačným vyše tisíc 
divákom predstavilo  dychové 
hudby Galanťanka, Vrbovanka, 
Križovianka a Sereďanka. 
Program sprevádzal ľudový 
rozprávač ujo Maťo. Hosťom 
podujatia bola Mistřiňanka z 
Moravy. 

Holandskí cirkevní speváci vystúpili aj v Piešťanoch. 
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Nájomné byty 
   Mesto Sereď má vo 
svojom vlastníctve 23 
nájomných bytov, ktoré sú 
postavené z prostriedkov 
štátneho fondu rozvoja 
bývania a čiastočne i z 
vlastných zdrojov Mesta 
Sereď.  V tomto období je 
možnosť podať žiadosť na 
nájomný byt číslo: 13  - ide 
o     1 – izbový  byt 
o  výmere      38,82 m2. 
   Lehota na podanie žiadostí na 
uvedený byt bola do dňa 15. 
septembra 2007 a losovanie sa 
u s k u t o č n i l o  z a  ú č a s t i 
žiadateľov  dňa 19. septembra 
2007.  
   Pre zapísanie záujemcov  do 
osobitného zoznamu žiadateľov 
bo lo  pot rebné  sp lnenie 
v i a c e r ý c h  p o d m i e n o k 
(minimálne 1 rok pred podaním 
žiadosti má žiadateľ  príjem 
z trvalého pracovného pomeru,  
príjem  nie je vyšší ako 3 
násobok životného minima - 
ktorý sa vypočítava z príjmu 
d o s i a h n u t é h o  v 
predchádzajúcom kalendárnom 
roku, žiadateľ nie je nájomcom, 
spolunájomcom, vlastníkom ani 
spoluvlastníkom rodinného 
domu, bytu, trvalý pobyt 
v meste Sereď).     

   V zmysle Výnosu MPSVaR SR č. 3749/2005-II/1 
poskytuje mesto Sereď pre deti z rodín v hmotnej 
núdzi a pre deti z rodín, ktorých príjem nedosahuje 
životné minimum dotáciu na stravu, dotáciu na 
školské potreby a dotáciu na motivačný príspevok. 
   Dotáciu na stravu poskytujeme deťom, ktoré 
navštevujú základné a materské školy, ktorých 
zriaďovateľom je mesto a deťom, ktoré navštevujú 
Špeciálnu základnú školu.  
   Výška dotácie na stravu je na I.stupni ZŠ 25,-Sk, 
rodič hradí príspevok vo výške 1,-Sk za obed dieťaťa 
v škole, na II. stupni ZŠ je výška dotácie 26,-Sk a  
rodič hradí príspevok vo výške 2,-Sk za obed. Výška 
dotácie na stravu v materskej škole je 26,-Sk 
(desiata, obed, olovrant), rodič hradí príspevok vo 
výške 4,-Sk+režijné náklady.  
   Dotáciu na školské potreby  poskytujeme vo 
výške 500,-Sk v mesiaci september na I.polrok 
školského roku a 500,-Sk v mesiaci február na II. 
polrok školského roku.  
   Dotáciu na motivačný príspevok poskytujeme vo 
výške, ktorá závisí od priemerného prospechu žiaka 
nasledovne: 

- ak priemer známok za posledný školský polrok je 
najviac 1,5, výška dotácie je 500,-Sk, 
- ak priemer známok za posledný školský polrok je 
najviac 2,5, výška dotácie je 300,-Sk, 
- ak sa priemer známok za posledný školský polrok 
zlepšil o 0,5 stupňa oproti priemeru   
   známok za predchádzajúci školský polrok, výška 
dotácie je 200,-Sk. 
   Dotácie je možné poskytnúť deťom z rodín, ktoré 
poberajú opakovanú dávku pomoci v hmotnej núdzi 
z Úradu práce, sociálnych vecí a rodiny Galanta 
a z rodín, ktorých priemerný mesačný príjem  za 
posledný polrok nepresiahol sumy životného 
minima.   
Sumy životného minima:  
5 130,- Sk pre plnoletú fyzickú osobu 
3 580,-Sk pre ďalšiu spoločne posudzovanú plnoletú 
fyzickú osobu 
2 340,-Sk pre nezaopatrené dieťa.  
Bližšie informácie o dotáciách Vám poskytneme na 
Mestskom úrade, č.d. 5 - referát sociálnych vecí. 
   
                                           Mgr. Silvia Adamčíková 

Oddelenie vnútornej správy MsÚ informuje:  

Úspešná účasť ZŠ J. A. Komenského v projekte 

„BEZPEČNÁ KOMUNITA“ 
   Komunálna poisťovňa uviedla v spolupráci s miestnou samosprávou 
projekt „Bezpečná komunita“. Jeho cieľom je prispieť k zvýšeniu 
bezpečnosti v mestách i obciach, v prostredí, v ktorom žijeme, 
pracujeme, učia sa a trávia svoj voľný čas naše deti. Pred letnými 
prázdninami, ktoré sú najrizikovejším obdobím pre bezpečnosť detí, 
Komunálna poisťovňa, pobočka Sereď oslovila formou ankety deti 
a rodičov s otázkami bezpečnosti detí na ceste do školy, bezpečnosti 
pri hre detí na športoviskách, ihriskách a pod. Všetky vyplnené 
anketové lístky postúpili do žrebovania, z ktorého vyšla úspešne ZŠ J. 
A. Komenského v Seredi, ktorá získala cenu – športové potreby 
v hodnote 5 tisíc Sk. Hodnotné športové potreby potešili  riaditeľku 
základnej školy PaedDr. Slávku Kramárovú a iste prispejú 
k skvalitneniu a spestreniu hodín telesnej výchovy  a športových 
krúžkov . 
 
                                        Ing. Rozália Lukáčová, ved. odd. ŠMaTK 

V Seredi pred 230 rokmi 
Po blesku zhorel kostol! 
  Historickou dominantou mesta Sereď je  
kostol sv. Jána Krstiteľa. Bol postavený 
ako náhrada za starý kostol, ktorý vyhorel 
2. augusta 1777 po zásahu blesku.  Nový, 
terajší kostol, je zasvätený svätému Jánovi 
Krstiteľovi. Podľa nápisu tabule nad 
hlavným vstupom do kostola bola jeho 
výstavba dokončená v roku 1781. Dal ho 
postaviť vtedajší zemepán Serede a 
cirkevný patrón gróf František Esterházy. 
V popredí budova gymnázia a v strede 
objekt farského úradu. 

 Strednočepeňania v horách aj na guláši 
   V Seredi je niekoľko veľmi aktívnych občianskych 
združení. Povšimnutiahodná je činnosť OZ Rozkvet v 
Strednom Čepeni. Ešte v mesiaci júna absolvovali turistický 
výstup na Chopok. Nedávno zorganizovali „gulášpárty“. 
Víťazom sa stal Miloš Mičáni s priateľmi. Na ďalších 
miestach sa umiestnili bratia Benčíkovci, Ján Kuruc a 
František Jelšic s Jánom Ďurišom. 
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Primátor:  
Mgr. Vladimír Vranovič 
mobil: 0905 556 879 
 

Viceprimátor:  
Mgr. Peter Rampašek 
 0905 592 707 
 

Prednostka: 
Ing. Eva Hanusová   
 0907 736 841 
 

Vnútorná správa:  
 Kvetoslava Funtalová  
0918 450 854 
Ekonomické oddelenie:  
 Ing. Eva Florišová 
  0918 450 855 
Životné prostredia: 
 Mgr. Róbert Gablík 
  0905 335 839 
Školstvo, mládež a tel. kultúra:  
 Ing. Rozália Lukáčová 
  0918 450 853 
Správa majetku mesta:   
JUDr. Zuzana Pastuchová 
 0918 450 851 
Investičná výstavba:  
Ing. Vladimír Práznovský  
 0907 983 608 
Územný plán a stav. poriadok: 
 Ing. Anna Halabrínová  
 0918 450 852 
 

mu@sered.sk 

Finančná komisia: Predseda: Ing.
Bystrík Horváth. Tajomník: Ingrid 
Dvorská. Členovia: Ing. Karol Ritter, 
Ing. Renáta Mazáková, Ing. Jaroslav 
Vodička, Dušan Irsák, Pavol Kurbel, 
Eva Bánovská, Mgr. Anna Lomenová, 
Ing. Eva Florišová. 
Komisia výstavby a dopravy: 
Predseda: Ing. arch. Róbert Kráľ. 
Tajomník: Renáta Miklošovičová. 
Členovia: Róbert Stareček, Ing. 
Marcela Pančíková, Róbert Šípka, Ing. 
R ó b e r t  H o v o r k a ,  In g .  A n n a 
Halabrínová, Ivan Hanák, Ing. Vladimír 
Práznovský, Ing. arch. Ľuboš Beňo.   
Komisia životného prostredia: 
Predseda: Michal Noskovič. Tajomník: 
Bc. Branislav Koričanský. Členovia: 
Stanislav Tvrdík, Pavol Dzivý, Ing. 
Barbora Urbanová, Marcel Kováč, Mgr. 
Bronislava Vandrášková,  Iveta 
Némethová, Mgr. Róber Gablík. 
Sociálno – zdravotná komisia: 
Predseda: Mgr. Marta Némethová. 
Tajomník: Mgr. Silvia  Adamčíková. 

Členovia: Mgr. Gabriela Vyhlídalová, 
MUDr. Anna Štepánková, MUDr. 
Tibor Plézel,Viera Hanusová, Stanislav 
Tvrdík, Vlasta Gašparíková, Viera 
Kosíková, Mgr. Ján Bihari, MUDr. 
Viktor Kráľ st.,  Eduard Šúry, 
Kvetoslava Funtalová. 
Školská komisia: Predseda: Antónia 
Bánovská. Tajomník: Ing. Eva 
Šuláková.  Č lenovia: Mgr.  Eva 
Nagyová, Mgr.Emanuel Vranka, Mgr. 
Ján Bučík, Mgr. Mária Lofflerová, 
Pavol Kurbel,  PaedDr. Slávka 
Kramárová, Mgr. Zuzana Lašticová,                  
Mgr. Eva Ščevíková, Ing. Rozália 
Lukáčová,  Mária Vašková - členom 
komisie od 18.4.2007.    
Komisia pre podnikateľskú činnosť, 
cestovný ruch a regionálny rozvoj: 
Predseda: Ing. Martin Tomčányi. 
Tajomník: Darina Nagyová. Členovia: 
Jaroslava Hojerová, Miroslav Petruška, 
Ing. Ľubomír Kyselý, Bc. Marek Tóth,                 
Mgr. Eva Ščevíková, Pavol Kurbel, Ing. 
Jozef Sečen, Peter Hofer.               

Komisia pre čerpanie eurofondov: 
Predseda: Ing. Ľubomír Kyselý. 
Tajomník: Zdenka Bóriková. Členovia: 
Mgr. Marta Némethová,  Michal 
Noskovič, Mgr. Peter Rampašek,                  
MUDr. Tibor Plézel , Ing. Ľubomír 
Šimončík, Mgr. Marek Tóth,  Mgr. Ján 
Bihari ( do 28.8.2007), Mgr. Erik 
Kováč, Ing. Branislav Urban, Ing. 
Milan Kollár – člen komisie do 
28.8.2007,  Miloš Sidor ( od 18.4.2007 
do 28.8.2007). 
Bytová komisia: Predseda: Stanislav 
Tvrdík. Tajomník: Mária Nádaždyová. 
Členovia: Róbert Áč, PaedDr. Slávka 
Kramárová, Štefan Habán, JUDr. 
Teodor Dobiš, Emília Bachratá, 
Miroslav Kolónyi ,  Kvetos lava 
Funtalová,  
Komisia verejného poriadku, 
prevencie a ochrany majetku: 
Predseda: Bc. Ľubomír Veselický. 
Tajomník: Mária Sokolová. Členovia: 
Bc. Marek Tóth, Ing. Jozef Šípoš, Mgr. 
Katarína Vidovičová, Michal Noskovič, 
Ján Urbánek, Irena Kurucová, Jozef 
Miškeje (do 18.4.2007), RSDr. Jozef 
Kovarovič,  Bc. Miloš Klenovič, Miloš 
Majko.  
Kultúrna komisia: Predseda: Michal 
Koričanský .  Ta jomník :  Mária 

Košťányová. Členovia: Mgr. Arch. 
Rastislav Petrovič, Mgr. Andrea 
Ruczová, Dagmar Šajbidorová, Július 
Matis, Mgr. Eva Ščevíková, Kvetoslava 
Funtalová,  Mgr.  Hana Č ížová,                
Jarmila Brokešová, Viera Kosíková. 
Športová komisia: Predseda: Róbert 
Stareček.  Ta jomník :  Katar ína 
Marcinkechová. Členovia: Ing. Tibor 
Krajčovič, Ing. Martin Tomčányi, 
Dušan Irsák, Tomáš Žákovič ml., Mgr. 
Milan Novák, Mgr. Tibor Nešták, 
Alena Kiradžievová, Božena Vydarená, 
Viliam Pšenko, Ing. Rozália Lukáčová.   
Legislatívno – právna komisia: 
Predseda: JUDr. Michal Irsák. 
Tajomník: Zdenka Bóriková. Členovia: 
Mgr. Marek Tóth, JUDr. Miroslav 
Brešťanský, Ing. Ľubomír Šimončík, 
JUDr. Zuzana Pastuchová, Kvetoslava 
Funtalová, JUDr. Teodor Dobiš 
Komisia na ochranu verejného 
záujmu pri výkone funkcií verejných 
funkcionárov: Predseda: Ing. Jozef 
Prívozník. Technicko-organizačný 
zamestnanec: Jarmila Kolláriková. 
Členovia: Ing. Bystrík Horváth, JUDr. 
Michal Irsák, RSDr. Jozef Kovarovič, 
Ing. arch. Róbert Kráľ, Pavol Kurbel, 
MUDr. Tibor Plézel.   
                    

Komisie Mestského zastupiteľstva v Seredi v rokoch 2006-2010 

 PO TRIŠTVRTE ROKU 
   Už takmer trištvrte roka  sú 
vo funkcii primátor a poslanci 
Mestského zastupiteľstva v 
Seredi (voľby boli 2. 
decembra 2006). Od začiatku 
roka 2007 (po januárovom  
zložení sľubu) podľa plánu sa 
schádzajú na pravidelných 
zasadnutiach zastupiteľstva, 
ale aj jeho komisií, na ktorých 
riešia a schvaľujú konkrétne 
rozhodnutia smerujúce k 
rozvoju mesta Sereď a 
skvalitneniu života jeho 
obyvateľov. Poznáte ich a 
zaujímate sa o ich prácu, čo 
pre Sereď doteraz urobili? 

 POZNÁME SVOJICH POSLANCOV? 

  Mestské zastupiteľstvo v  Seredi má 19 poslancov.  
Poradným orgánom v ich práci sú komisie, na čele každej 
z nich je poslanec. Ďalšími členmi sú aj ďalší občania 
Serede. 

BEZ ZÁUJMU SPOLUOBČANOV 
   Väčšina rokovaní seredských poslancov prebieha s 
minimálnym záujmom občanov Serede.  Je to škoda. 
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Sereď=895 
   Nie je to síce okrúhle, ale len  
„päťkové“ jubileum, ale určite stojí 
za to pripomenúť si ho. 
 V budúcom roku 2008 si mesto 
Sereď pripomenie 895. výročie  
jednej z písomných zmienok o 
osade Sereď v z roku 1113. Ale 
možno predpokladať ešte skoršiu 
existenciu  - už v 8.-9. storočí. 

ŠTUDENTSKÝ PARLAMENT: A ČO MLADÍ ĽUDIA  

ĽUDIA A UDALOSTI V HISTÓRII SEREDE 

   Rozdiely medzi generáciami sú notoricky 
známe. Mladí odmietajú všetko zaužívané, 
konvenčné a snažia sa odlíšiť, vybočiť z radu, 
upútať na seba. Naopak starší sú pokojnejší, 
majú určité skúsenosti a radi dodržiavajú svoje 
zaužívané stereotypy. Napriek tomu sa počas 
Hodového jarmoku podarilo spojiť tieto dve 
skupiny, aj keď nie priamo. Každý si počas 
jarmoku našiel zábavu, ktorú má on rád. Či už 
dychovku a ľudovky, ktoré obľubujú starší, 
alebo diskotéky určené pre mladých, ktoré 
prebiehali v nočných hodinách. Tieto diskotéky 
organizoval Študentský parlament mesta Sereď, 
takže mladí pre mladých. Počas akcie sa 
uskutočnili aj námatkové kontroly Mestskej 
polície, ktorá nezaznamenala žiadne priestupky 
ako rušenie nočného kľudu, tak i podávanie 
alkoholu mladistvým, alebo podnapití mladiství 
neboli zaznamenané ani počas  jednej kontroly. 

   V nedeľu sa uskutočnil florbalový turnaj, 
ktorého hlavným organizátorom bol Mgr. 
Nešták. Mladí radi športujú, a preto sa rozhodli 
netrieštiť záujmy na viacero článkov a ponúkli 
spoluprácu pri organizovaní tohto turnaju. Naša 
snaha sa u pána Nešťáka stretla s pochopením 
a mladí pomohli aspoň troškou pri zakúpení 
pohárov pre víťazov.  
   Študentský parlament tiež zorganizoval 
v piatok 25. 05. punkový koncert. Napriek 
menším obavám organizátorov dopadlo všetko 
pozitívne. Príjemným prekvapením bola účasť 
cca 100 divákov, prevažne mladých ľudí, ale 
našli sa aj starší, ktorí sa zúčastnili. Drobné 
nedostatky nestoja za zmienku. Až na to, že 
v sobotu ráno boli pred vchodom do Estrádnej 
sály DK odpadky, za čo sa samozrejme 
všetkým spoluobčanom ospravedlňujeme. 
            Daniel Lőffler, Študentský parlament 

5. júna 1923: V Seredi sa narodil historik 
PhDr. Ludovít Holotík, DrSc. (zomrel 
3.11.1985).  
12. júna 1682: Narodil sa generál, krajinský 
hodnostár, veľkostatkár, príslušník šľachtického 
rodu Esterházyovcov Jozef Esterházy (zomrel 
10.5.1748).  Ako šintavský kapitán v roku 1707 
kurucov zahnal od obliehania Šitavského hradu. 
14. júna 1949: V Seredi zomrel organizátor 
spevokolu v Seredi a záhradník Viliam 
Kratochvíla. 
15. júna 1958: Zomrel politik a verejný činiteľ 
František Kubač (narodil 3.12.1887 v Seredi).  
V 50. rokoch minulého storočia bol predsedom 
Slovenskej národnej rady. 
15. júna 1975: Zomrel divadelný režisér, kritik, 
historik a teoretik Alexander Noskovič 
(15.1.1924 v Seredi). 
22. júna 1827: V Seredi sa narodil známy 
staviteľ, mešťanosta a richtár (v rokoch 1860-
1885) Ján Tomaschek (Tomaskovits). 
3. júla 1909: Narodil sa chemik Maxmilián 
Gärtner (zomrel 3.11.1960). V rokoch 1936-
1953 bol technickým úradníkom v Spojených 
cukrovaroch v Seredi. Špecializoval sa na 
spôsob výroby kyseliny mliečnej z melasy, 
výsledky práce  uplatnil pri výstavbe továrne na 
kyselinu mliečnu v Seredi, ktorú viedol od roku 

1942. 
5. júla 1887: Narodil sa rímsko-katolícky kňaz 
Vojtech Puchardt. Do Serede prišiel v roku 
1910 a pôsobil tu až do roku 1941. V rokoch 
1938 –1941 bol aj vládnym komisárom Serede.  
8. júla 1910: V Seredi sa narodil sochár Ján 
Hučko (zomrel 21.3.1973). 
12. júla 1981: Zomrel rímsko-katolícky kňaz 
František Bernadič. V rokoch 1941- 1950  farár 
v Seredi. Až do svojho zatknutia. Pre nesúhlas 
so štátnymi zásahmi voči cirkvi bol 1. augusta 
1950 v sústreďovacom kláštore. 
16. júla 1924: V Seredi sa narodil literárny a 
divadelný teoretik PhDr. Július Paštéka, CSc. 
16. júla 1979: V Seredi zomrel robotnícky 
funkcionár Rudolf Adamec (narodil sa 7.3.1893 
v Seredi). V Petrohrade bol účastníkom útoku 
boľševikov na Zimný palác. 
20. júla 1936: V Tábore sa narodil operný 
spevák Juraj Hrubant.   Bol členom školského 
speváckeho zboru a neskôr spevokolu Zvon v 
Seredi. 
21. júla 1857: V Seredi sa narodil vynikajúci 
šachista Max Weis. 
24. júla 1576: Narodil sa  vojenský veliteľ, 
župný a krajinský hodnostár, zemepán Stanislav 
Turzo (zomrel 1.5.1625). Bol aj zemepánom 
Šintavského panstva. 

27. júla 1981. V Seredi zomrel metalurg a 
učiteľ Alojz  Glončák (narodil sa 7.9.1940).  
3. augusta 1948: Zomrel verejný pracovník, 
publicista a úradník Karol Androvič (narodil sa 
14.12. 1889). V rokoch 1943 až 1940 bol 
hlavným, notárskym tajomníkom v Seredi.  
Pomáhal  pri riešení ekonomických problémov. 
8. augusta 1941: V Seredi sa narodil režisér, 
scenárista a kritik PhDr. Igor Dobiš. 
8. augusta 1922: v Seredi sa narodil novinárka 
Mária Sedláková. V roku 1968 šéfredaktorka 
denníka Pravda a ministerka práce a sociálnych 
vecí (1969-1970). 
12. augusta 1911: V Liptovských Revúcach sa 
narodil lekár a ftizeológ MUDr. Ladislav 
Kroneraf. (zomrel  1.12. 1971). Od roku 1958 
bol vedúcim tuberkulózneho oddelenia 
polikliniky v Seredi. 
27. augusta 1928: V Seredi sa narodil literárny 
historik PhDr. Alexander Šimkovič, CS.c. 
28. augusta 1926: V Ružindole sa narodil 
odborný telovýchovný lekár Doc. MUDr. 
Eugen Horniak, CSc.. Počas štúdia na 
gymnáziu v Trnave býval v rokoch 1942-1945 
v Seredi, kde sa začala jeho futbalová a ľahko - 
atletická činnosť. Pôsobil v seredskom ŠK. V 
roku 1944 sa stal dorasteneckým majstrom 
Slovenska vo futbale. 

Boli ste už v múzeu? 
   Vraví sa, že kto nepozná 
aspoň základné dejinné 
medzníky v histórii nielen 
Slovenska, ale aj svojho 
mesta a vlastný rodinný 
rodokmeňu, vlastne akoby  
nepoznal ani sám seba. 
Korene z ktorých vzišiel. 
Pomôcť v tom vám môže aj 
návšteva  seredského múzea. 

REKORDNE 
S NAPOLITÁNKAMI 
 Počas tohtoročného Seredského 
hodového jarmoku prebiehala aj 
súťaž o vytvorenie nového 
slovenského rekordu v 12-
hodinovom štafetovom jedení 
Horaliek vo dvojiciach. Podarilo sa 
skonzumovať 1068 kusov, čo je o 
78 viac ako vlani v Turzovke.  
Medzi super jedákov čo si urobili 
jedno sústo z horalky sa zaradil 
napríklad aj mladík z Vinohradov 
nad Váhom. Seredčan Jozef 
Tabaček si poradil s napolitánkou 
na dvakrát. Martin Srnec sa stal 
9 9 1  ú č a s t n í k o m  a  t e d a 
rekordmanom, ktorý pokoril 
turzovský rekord. Odmenou pre 
neho bol kartón horaliek. 



13 

 

ODPAD NA ULICI     
   Skutočnosť, že mesto Sereď 
má zriadený zberný dvor na 
odpad nevyužil občan mesta, 
ktorý dňa 29. júna 2007 vyhodil 
vedľa kontajnerov na ul. 
Garbiarska  vybúrané bytové 
jadro. Za  porušenie všeobecno-
záväzného nariadenia a bola mu 
udelená bloková pokuta. Odpad 
musel odviesť na zberný dvor.  
 

EXIBICIONISTA 
    Dňa 6. júla 2007 v čase  o 
4.35 hod. bola prostredníctvom 
k a m e r o v é h o  s y s t é m u 
zaznamenaná dosť neobvyklá 
zábava mladých ľudí. Jeden 
mládenec si stiahol nohavice 
a sadol si na smetný kôš odkiaľ 
si ho fotili jeho kamaráti. Takto 
obnažený do pol pása sa 
predvádzal pred kamarátmi, 
pričom  podľa jeho vyjadrenia 
to bola normálna zábava „taká 
haluz“. Uvedená zábava ho 
stála pokutu, ktorú zaplatil.. 

 NECHÝBAJÚ VÁM? 
  V dňoch 22. augusta 2007 a 
27. augusta 2007 v nočných 
hodinách hliadky Mestskej 
polície našli v meste bicykle, 
ktoré boli prevezené na 
mestskú políciu. Majitelia 
b icyklo v s i  ich  mô žu 
vyzdvihnúť v budove MsP. 

  ZASPALI NA CESTE:  Dňa 14. 5. 2007 hliadka Mestskej polície v Seredi uvidela na diaľničnom 
nadjazde na zemi pri bicykli spiaceho muža. Možno tým zabránila zbytočnej smrti ku ktorej mohlo prísť, 
pretoiže muž bol v podnapilom stave a nevedel kde sa nachádza (snímka vľavo). Obdobný prípad riešila 
hliadka MsP aj dňa 29.4.2007, kedy tiež kuriózne zaspal v strede cesty podnapitý občan na svojom bicykli.. 

   OPITÍ MLÁDENCI: Dňa 10.5.2007 v čase  o 
01,26 hod. hliadka Mestskej polície (MsP)  prijala 
oznámenie o rušení nočného kľudu pred Hokejkou. 
Na mieste pristavila troch podnapitých mladíkov, 
ktorí vykrikovali a spievali. Hliadka ich vyzvala, aby 
sa tichšie správali a udelila im blokové pokuty. 
   DRUH PROTI DRUŽKE: Dňa 12.5.2007 hliadka 
MsP zasahovala v spore druha a družky, pri ktorom 
podnapitý druh slovne napádal svoju družku. Počas 
incidentu 40-ročný druh aj úmyselne rozbil okno na 
garzónke. Za svoje správanie mu bola udelená 
bloková pokuta 500,-Sk.   
   PES V MESTE:  Na skutočnosť,  že voľný pohyb 
psa je zakázaný a pes musí byť zabezpečený proti 
úteku. Dňa 5.6.2007 na to zabudol občan zo 
Sládkovičovej ul., ktorého pes sa voľne pohyboval 
po meste. Policajti zistili a vyhľadali majiteľa psa, 
ktorému bola udelená bloková pokuta za porušenie 
Všeobecno-záväzného nariadenia č.6/02. Obdobného 
priestupku sa dňa 10.6.2007 dopustil aj občan zo 
Športovej ul., ktorého pes behal po ulici a napadol  
okoloidúcu osobu. Rovnako, ako v prvom prípade, 
bola majiteľovi psa udelená bloková pokuta. 
   PREDAJ MU NEVYŠIEL: Dňa 30.6.2007 
telefonicky oznámil občan mesta, že nejaký mladík 
mu ponúkal v meste vŕtačku za 500,-Sk a preto sa 
domnieval, že môže pochádzať z trestnej činnosti. 
Hliadka MsP podozrivú osobu zadžala pri cintoríne 
v Hornom Čepeni,. Navyše zistila, že v ruksaku 
okrem vŕtačky mal rôzne veci, ktoré boli odcudzené 

v noci z jedného rodinného domu. Páchateľ bol 
predvedený a odovzdaný na OO PZ.  
    FRAJER V PARKU: Operačný policajt mestskej 
polície spozoroval dňa 6.7.2007 na kamerovom  
systéme vjazd vozidla do malého mestského parku 
na Nám.Slobody. Vodič s vozidlom vošiel až do 
stredu parku k pomníku. Hliadka na mieste zistila, že 
vodič to urobil z frajeriny. Za ňu mu bola udelená 
bloková pokuta 1.000,-Sk. 
   KRADLA V BILLE: Krádnúť tovar v hodnote 
413,-Sk sa dňa 12.7.2007 neoplatilo 31-ročnej žene. 
ktorá bola prichytená V OD Billa ju pritom 
prichytili. Hliadka páchteľku predviedla na MsP 
a udelila jej pokutu 500,-Sk. 
   POTREBOVAL KAMERU?: Počas obhliadky 
mesta hliadka MsP dňa 3.8.2007  v čase 02.15 hod.  
spozorovala osobu, ktorá sa pokúsila odcudziť 
priemyselnú kameru z čerpacej stanice Slovnaft na 
ul. Bratislavská. Hliadka MsP  pri mieste zadržala 
24-ročného občana Serede, ktorého odovzdala na 
OOPZ.    
  HLAVOU O STENU: Dňa 6.8.2007 prijala MsP 
oznámenie, že na Garbiarskej ul. napáda nejaký 
chlapec iného tým, že mu udieral hlavu o stenu. 
Hliadka po príchode zistila, že 22-ročný mladík 
napadol rovnako starého chlapca a aj jeho otca. 
Napadnutý bol hliadkou odvezený na lekárske 
ošetrenie. Počas incidentu páchateľ rozbil aj 
vchodové dvere na činžiaku a preto mu bola  udelená 
bloková pokuta 1000,-Sk. 

   Dňa 26.7.2007 hliadka Mestskej polície v Seredi 
zistila páchateľa krádeže kanalizačného poklopu, 
ktorý poklop zobral z ul.Cukrovarská a odovzdal ho 
do zberných surovín. Odovzdaný poklop bol osadený 
na pôvodné miesto. Hliadka si predvolala majiteľa 
zberných surovín a dôrazne ho upozornila na to, že 
vykupovanie tohto druhu materiálu je zakázané.  
   POMOC DETÍ: Dňa 20.8.2007 prijal operačný 
policajt oznámenie, že pred ZŠ Komenského niekto 
odcudzil kanalizačný poklop. Veľkú službu 
policajtom urobili hrajúce sa deti pri škole, ktoré 

videli páchateľov a aj vozidlo na ktorom odišli. 
Hliadka previerkou zistila, že majiteľom vozidla je 
občianka z Paty, preto bolo o spoluprácu požiadané 
Obvodné oddelenie PZ v Šoporni. Hliadka podozrivé 
vozidlo zastavila aj s osádkou. Podozriví z krádeže 
boli predvedení na MsP v Seredi. Boli to občania 
z Paty. Jeden z nich sa  ku krádeži priznal. 
Vypovedal, že poklop odovzadal do Zberných 
surovín na Vonkajšom rade. Menovanému bola 
udelená max. bloková pokuta 1.000,-Sk.. Hliadka 
MsP kanalzačný poklop  uložila na svoje miesto. 

ZO ZVODIEK MESTSKEJ POLÍCIE 

 V ZBERNÝCH SUROVINÁCH ZOBRALI AJ UKRADNUTÉ POKLOPY 

V ULICIACH: KTO RUŠÍ POKOJ OBČANOV SEREDE? 
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BLAHOŽELÁME 
 

 Srdečne blahoželáme 
našim občanom, ktorí sa 
dožili: 
 

92 rokov pani Vincencia 
Smolková. 
 

96 rokov pani Mária Široká. 
 
  Najbližší príbuzní prajú 
všetko najlepšie svojej 
b a b i č k e  V e r o n i k e 
Horváthovej zo Serede, ktorá 
sa dožíva 85 rokov dňa 
24.9.2007. 
 

Sľúbili si vernosť: 
V mesiacoch júl a august: 
Jozef Helienek a Simona Lagová, 
Marcel Nagy a Bc.Anna 
Hlaváčová, Jozef Drechsler a M 
ária Ležovičová, Oleg Vojtech a 
Kristína Kurciusová, Roman 
Horňák a Zuzana Boledovičová,
Vladimír Čmarada a Lucia 
Samleková, Branislav Sedlák a 
Martina Šišková, Tomáš Kovačič 
a Katarína Kuklišová, Peter Janík 
a Jana Suchoňová, Marek 
Krčmár a Kateřina Dokoupilová,
P e t e r  T ó t h  a  G a b r i e l a 
Žákovičová, Marek Vaško a 
Katarína Polakovičová, František 
Lipár a Renáta Jelínková, 
Radoslav Vohlárik a Mgr. 
Nadežda Karkušová, Marián 
Bojňanský a Martina Hamarová, 
Patrik Kamenický a Ildikó 
Tothová, Peter Greguška a Anna 
Stavová, Maroš Pinček a Marcela 
Polakovičová, Róbert Reichbauer 
a Andrea Škoríková, Peter 
Krumpál a Simona Majková.  

22.9.2007 o 20.00 hod.: v 
estrádnej sále DK tanečná zábava 
Nielen pre osamelých. 
Hrá : DJ Michal. 
 
25.9.2007 o 8.15, 9.30,10.45  hod.:  
v divadelnej sále mini muzikál  pre 
MŠ a I. st. ZŠ: Ako Letko a 
Katka zachránili ríšu 
rozprávok. 
 
Pripravujeme v októberi: 
Kurz spoločenských tancov 
Úctu k starším 
Klubové dopoludnie – Deň výživy 
Tvorivé dielne – Kukurica strapatá, 
Benefičný koncert – Ivanove 
Repete 
Tanečná zábava nielen pre 
osamelých 
Pomáda v Alkane 

    LETNÝ TÁBOR S AMOSOM    
   Niektoré seredské deti sa cez prázdniny nenudili. Kto 
chcel, mohol sa prihlásiť do letného tábora, ktorý už tretí 
rok v dňoch 2. – 13 . júla 2007 organizovala ZŠ J. A. 
Komenského. 
   Pracujúci rodičia mali postarané o voľný čas svojich detí. 
Prázdninovej činnosti sa zúčastnilo 32 detí vo veku od 6 do 
12 rokov. Pedagógovia pre nich pripravili zaujímavé 
aktivity počnúc športovými hrami, streleckými 
a cyklistickými  pretekmi,  hrami v bazéne v autokempingu 
cez umelecké súťaže, módnu prehliadku s maskami, hrami 
na počítačoch, celodenný výlet autobusom na Červený 
kameň, končiac diskotékou v ŠKD spojenou s nočným 
pochodom do okolia Serede. Deťom sa pestrá činnosť 
a prístup pedagógov veľmi páčili. Mnohé z nich sa 
zúčastnili tábora aj v predošlých rokoch. Všetci sa už tešia 
na leto na budúci rok.              PaedDr. Slávka Kramárová  

Dom kultúry Školská l, Sereď  
otvára od októbra 2007 ďalší cyklus krátkodobých        
praktických kurzov: 
Jednoduché účtovníctvo (v teórii a praxi, kurz končí 
osvedčením.  
Podvojné účtovníctvo (v teórii a praxi, kurz končí 
osvedčením) práca na počítači (začiatočníci, pokročilí )- 
celková obsluha počítača + programy Windows, Word, 
Excel, zoznámenie  sa s internetom, kurz končí osvedčením. 

   Najbližší príbuzní , známi 
a priatelia sa rozlúčili: 
Jozefom Slobodom (zomrel 
vo veku 75 rokov), 
Katarínou Korcovou (81), 
Ľudmilou Vidličkovou (64), 
Máriou Šporerovou (77), 
Jozefom Šternom (67),  
Alžbetou Tóthovou (83  

Rozlúčili sa: 

HISTORICKÉ AUTÁ V SEREDI 
   Nedávno sa v Seredi zastavila kolóna historických 
automobilov. Stretol sa s nimi aj zástupca primátora 
mesta Mgr. Peter Rampašek, ktorý majiteľom 
najkrajšieho historického auta a motorky odovzdal 
vecné ceny primátora mesta Sereď. 

KINO 
 
20.9.: Ja a ty a všetci ostatní (USA) 
21., 22., 23.9.: Harry Potter a 
Fénixov pád (USA) 
25.-26.9.: Edith Piaf (F,VB,ČR) 
27.-28.9.: Roming (ČR) 
29.-30.9.:  Fraktúra (USA) 
30.9.: Detské predstavenie 15. 
hod.: Spláchnutý (USA) 
 
Pripravujú v oktróbri: 
Bourneovo ultimátum,  
Dobrú chuť,  
Evan všemohúci, 
Vydáš sa a basta!,  
Ten, kto dáva bacha, 
Šup sem, šup tam,  
Horšie to už nebude,  
Posledná légia. 
 
Filmový klub: 
Jesenne záhady 
Otec na služobnej ceste 

DOM KULTÚRY 

Skôr než začnú plesy 
  Dom kultúry  v Seredi vás 
pozýva na jesenné tanečné 
večery v Dome kultúry  s 
k u r z o m  z á k l a d o v 
spoločenského tanca. Výučba 
klasických tancov waltz, valčík, 
tango, quickstep, cha.cha, 
rumba, jive, polka a čardáš sa 
začne od 15. októbra 2007. 
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MEMORIÁL: Cosmos 
Sereď zorganizoval 1. 
septembra  Memoriál 
minifutbalového turnaja. 
 

VolejbalOpen 2007:
Študentský parlament 
pozval záujemcov 8. 
septembra do kempingu na 
volejbalový turnaj.  

  V letnom prázdninovom mesiaci august, pripravil 
športový klub Cyklo–Tour Sereď v spolupráci s 
oddelením školstva, mládeže a telesnej kultúry pri 
Msú v Seredi už II. ročník cyklo - turistického 
podujatia pre rodiny s deťmi, mládež a obyvateľov 
mesta. Hoci počasie nám veľmi neprialo, pred 
domom kultúry sa zišli mladší i starší nadšenci a v 
popoludňajších hodinách sa skupina pobrala na cyklo 
jazdu po značených cyklo-turistických chodníkoch 
smerom na Vinohrady nad Váhom, Borody, 
Dvorniky a spať. Sprievodným programom tohto 
podujatia, boli cyklo súťaže pre deti v campingu. 
Každý účastník dostal sladkú odmenu, pamätný list a 
občerstvil sa výborným gulášikom a kofolou.  
Veríme, že si toto podujatie i v budúcich ročníkoch 

nájde svojich priaznivcov v radoch našich 
obyvateľov.                               (ŠK Cyklo-Tour) 

Úspešná cyklománia pre všetkých 2007      Do  n o v ej  s e z ón y vs t ú p i lo 
dievčenské družstvo TJ Lokomotívy 
Sereď  prípravnými zápasmi na 
medzinárodnom turnaji žiačok, ktorý sa 
uskutočnil pod záštitou mesta Sereď  
v dňoch 14.-16. septembra 2007 
v telocvični ZŠ Komenského v Seredi. 
Turnaja sa zúčastnili pravidelní 
účastníci a medailisti majstrovstiev SR 
ako Zvolen, Ružomberok, Bratislava 
a Sereď, účastník majstrovstiev ČR – 
Kroměříž, doplnený   o perspektívne 
družstvo Piešťan s najvyššími hráčkami 
v tejto kategórii na Slovensku. 
Doterajšie ročníky tohto turnaja mali 
obrovský úspech a preto by sme radi 
pokračovali v nasadenom trende a radi 
by sme uvítali medzi nami i ďalšie 
dievčatá, ktorým by učaroval tento 
šport tak, ako nám.  

   Mesto Sereď usporiadalo 20. júla v kempingu 
v Seredi II. ročník športovo-relaxačného podujatia pre 
deti a mládež „Prázdninový deň športu“. I napriek 
vysokým horúčavám, ktoré mierne narušili plány 
organizátorom, prišlo do areálu kempingu vyše dvesto 
účastníkov. 
   V spolupráci so Ženijným práporom pozemných síl 
Sereď, Hasičským a záchranným zborom Galanta so 
sídlom v Seredi a Železničnou políciou Trnava 
pripravilo oddelenie školstva, mládeže a telesnej 
kultúry pri MsÚ v Seredi pre deti, mládež ale 
i dospelých zaujímavý program, plný súťaží, ukážok 
vojenskej, hasičskej i policajnej techniky. Prítomných 
zaujala ukážka práce so psom pri zadržaní páchateľa, 
zbrane železničnej polície, vojenská technika - 
Božena, aligátor, odmínovacia technika a výšková 
technika hasičského a záchranného zboru. 
   Všetci účastníci mali možnosť zapojiť sa do 
rôznych súťaží, otestovať svoju zdatnosť pri 

prekonávaní „mínového poľa“, ktoré pre nich 
pripravili ženisti, previezť sa v obrnenom aute „
aligátor“ a vyskúšať si zbrane železničnej polície. 
   Organizátori pripravili viacero súťažných disciplín, 
v ktorých mali malí športovci možnosť vyhrať 
množstvo vecných cien a sladkých odmien od mesta 
Sereď, firmy Nestlé a Jacobs craft. Úderom dvanástej 
hodiny sa začal orientačný beh štvorčlenných 
družstiev, v ktorom si zdatnosť, vytrvalosť 
a vedomosti  súťažiacich preverili vojaci.   
   Okrem osvieženia v tobogáne, ktorý bol počas 
celého podujatia k dispozícii zdarma, osviežili 
účastníkov chladená kofola, opekané špekačky 
i hasiči vodnými delami. 
 Všetkých, ktorí prispeli k organizácii podujatia, 
veľmi potešila početná účasť malých i veľkých 
športovcov z nášho mesta. Veríme, že pekné zážitky 
z prázdninového dňa športu ich prilákajú na podobné 
podujatia aj v budúcnosti.                  ( odd. ŠMaTK )                                                  

V KEMPINGU: PRÁZDNINOVÝ DEŇ ŠPORTU  

DO PLAVÁRNE 
Plaváreň po prázdninách 
o p ä ť  v  p r e v á d z k e 
Základná škola Juraja 
Fándlyho a Mesto Sereď 
oznamujú občanom, že po 
prázdninovej prestávke, je 
plaváreň pri ZŠ J. Fándlyho 
opäť v prevádzke pre 
verejnosť Od pondelka do 
piatku (17-20. hod.), sobota a 
nedeľa od 10. do 20. hod..  
Vstupné za dve hodiny 
plávania: dospelí 50 Sk, deti 
20 Sk. a držitelia preukazu 
ŤZP 30 Sk. 

SEREDSKÍ FUTBALISTI V ŠTVRTEJ LIGE 
     Po rokoch stagnácie sa futbalisti Serede vyhrali piatu ligu a 
od jesene sú už štvrtoligistami. Na začiatku jesennej časti 
súťaže zverenci trénerov Kamila Majerníka a Jána Feldešiho „
museli splatiť“ nováčikovskú daň, no v ďalších zápasoch už 
potvrdili, že výkonnostne majú na to, aby, pri všetkej 
skromnosti, súperili minimálne v hornej časti tabuľky. Ak však 
dokážu domov „pritiahnuť“ aj niekdajších svojich 
odchovancov, ktorí sa rozutekali do okolitých dedín, tak ich 
ciele môžu byť aj smelšie. S perspektívou, aby sa čo najskôr v 
Seredi hrala III. liga. Žiada si to však väčšiu prajnosť aj väčších 
firiem, ktorých je v Seredi hneď niekoľko.                    
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Máme vynikajúci florbal 
    Jedným z najmladších 
športov v meste Sereď a azda aj 
n a j d y n a m i c k e j š i e  s a 
ro zv í j a j úc im šp o r to vým 
odvetvím na Slovensku je 
florbal. V Seredi sa zrodil bez 
akýchkoľvek podmienok v 
hlavách par nadšencov na čele s 
Tiborom Neštákom. V krátkom 
čase vytvoril jeden z najväčších 
klubov v meste. Ako jeden z 
mala športov má výsledky aj v 
dospelých kategóriách - ženy - 
Majster SR 2007. Vďaka mestu 
a sponzorom sa podmienky 
zlepšujú, limitujúcim faktorom 
je tak ako u hádzanej je stav a 
možnosti športovej haly 
Obchodnej akadémie.        (tin)    V dňoch 23.-25. augusta 2007 sa 

členovia Klubu dôchodcov č. 1 na 
Jesenského ul. v Seredi zúčastnili 
Celoslovenských športových hier 
seniorov, ktoré organizovala 
Jednota dôchodcov Slovenska 
v Modre-Harmónii. Napriek tomu, 
že sa tohto podujatia zúčastnili po 
p r v ý  k r á t  ú s p e š n e  n á s 
reprezentovali v disciplínach ako 
hod valčekom, chôdza žien na 1 
km, hod kriketovou loptičkou, vrh 
guľou, hod granátom, stolný tenis, 
streľba a chôdza mužov na 2 km. 
S ú ča s ťo u  p o d u j a t i a  b o l a 

prehliadka mesta Modra spojená aj 
s prehliadkou hvezdárne a novou 
vyhliadkovou vežou vo výške 920 
m.n.m, návšteva múzea Ľ. Štúra, 
n á v š t e v a  v í n n e j  p i v n i c e 
a ochutnávka vín. Vo večerných 
hodinách bol pre seniorov 
pripravený kultúrny program 
a spevácke vystúpenia súborov.  
Celá akcia sa niesla v družnom 
a  p r i a t e ľ s k o m  d u c h u , 
nezabudnuteľný je najmä pocit 
spolupatričnosti a radosti zo 
života. Dôležité totiž nebolo 
zvíťaziť, ale zúčastniť a dokázať, 

že jeseň života sa dá aktívne 
prežívať, a nie len dožívať.  
   Všetkých dôchodcov, ktorí sa 
chcú vo svojom živote riadiť 
týmto krédom pozývame do 
klubov dôchodcov, ktoré v našom 
meste aktívne pracujú. Klub 
dôchodcov č. 1 na Jesenského ul. 
je otvorený v utorok, vo štvrtok 
a v nedeľu od 14.  do 18. hod. 
a Klub dôchodcov č. 2 na Nám.
Slobody je otvorený vo štvrtok, 
piatok a nedeľu taktiež od 14,00h 
do 18,00 hod. Príďte a nebudete 
ľutovať. 

SEREDČANIA ŠPORTOVALI AJ SA ZABÁVALI 

 ÚSPEŠNÍ ŠPORTOVCI 
   Najpopulárnejším športom v 
meste Sereď je futbal, po ňom 
basketbal, ale v ostatných 
rokoch sa do čela dostáva 
c y k l i s t i k a .  V  d v o c h 
cyklistických kluboch majú 
v i a c e r o  t a l e n t o v a n ý c h 
športovcov, ktorí sa stali aj 
m a j s t r a m i  S l o v e n s k a .  
Pozoruhodné sú aj úspechy 
žien-florbalistiek, ktoré sú 
tohtoročnými Majsterkami SR.  

   Kompaktné futbalové ihrisko 
s rozmermi 33x18m bolo 
v priebehu letných mesiacov 
vybudované v areáli mestského 
štadióna s finančnou podporou 
UEFA, MŠ SR, mesta Sereď 
a seredských podnikateľov, 
ktorí spoločne so športovým 
futbalovým klubom Sereď 
prispeli k samotnej výstavbe 
ihriska, za čo im patrí úprimné 
poďakovanie. 
   Miniihrisko je budované tak, 
aby vhodne dotváralo športový 
areál štadióna, v ktorom je 
situované. 
   Pre športu chtivú mládež  
bude športovisko iste veľmi 
atraktívne, nakoľko poskytuje 
f u t b a l i s t o m  b e z p e č n ú 
a komfortnú hraciu plochu, 
ponúka vyššiu kvalitu na 
trávenie voľnočasových aktivít 

a  j e  t i e ž  v h o d n ý m 
komunikačným prostriedkom 
medzi miestnymi komunitami. 
Záujem  o nové športovisko 
prejavili všetky základné 
a materské  školy a iste sa 
prihlásia aj ďalší, čo je 
prirodzené. Mesto má záujem 
naďalej utvárať podmienky pre 
športové vyžitie obyvateľov 
a v rámci vlastných finančných 
možností, resp. iných zdrojov  
podporovať  ďalšie  projekty 
v prospech rozvoja športu.                                                                         
     „Veľmi nás potešilo, že sa nám 
podarilo získať dotáciu na malé 
ihrisko s umelým trávnikom,“ 
konštatuje primátor Serede 
V l a d i mí r  V r a n o v ič .  „ 
Futbalový zväz si nás vybral 
a fandil nám i taký známy 
veterán ako je bývalý 

futbalový reprezentant Tittel.  
Prípravné práce na ihrisku 
Hutníka prebehli veľmi hladko. 
Firma ZAPPA poskytla  betón, 
ZIPP armatúru do základov, 
podnikateľ Sedláček stroje, 
Š ipka  s t avebné  p ráce , 
Vavrovič kamennú drvu. IDC 
Holding , FM logistic a Dipex 
l00 000, Sk ako sponzorský 
príspevok. K tomu treba 
pripočítať i hodiny prác 
poslancov, zamestnancov 
mesta i futbalistov. Mesto 
schválilo dotáciu vo výške 248 
tisíc Sk a výsledkom je 
hodnota diela asi za l 800000.- 
Sk. Teší nás, že stovky žiakov 
môžu šantiť na miniihrisku 
každý deň.. Sme radi, že 
podnikatelia k tejto akcii 
pristúpili veľmi aktívne za čo 
im vyslovujem úprimné 
poďakovanie.“ 
   S l á v n o s t n é  o t v o r e n i e 
novovybudovaného ihriska sa 
konalo 19. septembra 2007. 
           Ing. Rozália Lukáčová 

SEREDSKÉ NOVINKY- časopis 
pre občanov mesta Sereď. Pre 
Mestský úrad v Seredi vydal 
ProMédia public relations-
vydavateľ PhDr. Bohuš Hrušovský. 
Zodpovedná Ing. Eva Hanusová, 
prednostka MsÚ Sereď. Adresa 
redakcie: Mestský úrad, Námestie 
republiky 1176/10, 926 01 Sereď. 
Príspevky: v podateľni MsÚ v 
Seredi alebo na adrese mu@sered.
sk. Vychádza raz mesačne. 
Registrované OÚ Galanta 4/2003. 

Seredskí drobizg sa zabáva. 

Novému miniihrisku s umelou trávou sa potešili najmä malí seredskí futbalisti 

   V júni 2007 primátor mesta  Sereď, Mgr. 
Vranovič, uzatvoril so Slovenským futbalovým 
zväzom zmluvu o vzájomnej spolupráci pri realizácii 
projektu SFZ s názvom „Miniihriská 2007“.  
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